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Nagrajeni izdelki na likovnem 
natečaju Občine Zavrč ob občinskem 
prazniku

Neo Mateo Kotolenko, 6. b, Fant s črtasto palico
Meta Težak, 9. b, Košarkar
Stella Stojnšek, 5. b, Otroci na igrišču

' «5

Na obisku v Rimskem taboru

Izdelki učencev OPB1 Zavrč ob letošnjem občinskem prazni
ku, ko je bil v Zavrču 1. Rimski tabor.

OŠ Cirkulane - Zavrč

Dober den je glasilo Občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Janko Lorbek, Dušan Rojko, Danica Bratuša, Lidija 
Domjan, Boštjan Lorbek. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in priprava za tisk: Vejica, Rado Škrjanec, 

s. p. Tisk: Evrografis, d. o. o., Maribor. Naslov uredništva: Občina Zavrč, Goričak 6, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762 01 50, 761 18 01. Glasilo 
Občine Zavrč Dober den je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 600

izvodov, ki jih prejmejo gospodinjstva v občini brezplačno.
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Spoštovani občanke in občani!

Slavko Pravdič, župan Občine Zavrč

Čas je, da se ozremo nazaj in postavimo 
cilje za naprej.

Začetek leta je bil precej težek, saj je bilo 
treba začeti z izvrševanjem vseh obve
znosti do dobaviteljev, javnih zavodov 
in ustanov, socialnih ustanov ter ustanov 
v lasti občine, s plačevanjem kredita, 
financiranjem projektov na področju 
infrastrukture, z izvajanjem financiranja 
zastavljenih projektov na področju kul
ture, športa, kmetijstva in turizma ter 
vseh drugih sprotnih in tekočih financi
ranj in zdelo se mi je, da bo uresničitev 
teh zastavljenih ciljev misija nemogo
če. Treba je bilo ohraniti trezno glavo 
in se lotiti vsakega problema posebej. 
Tako sem se odločil, da je treba najeti 
nov kredit za poplačilo starih kreditov 
z oderuškimi obrestmi. Končno je juli
ja prispela normalna ponudba za najem 
novega kredita, namenjenega za popla
čilo starih, in s podpisom tega smo kot 
občina pri obrestih prihranili nekaj več 
kot 52.000 €. Hkrati mi je uspelo zni
žati stroške občinskega neupravičenega 
plačevanja vrtca, ki jih ocenjujemo na 
40.000 €, v tem mandatu. Prav tako 
je zajezeno izplačilo potnih stroškov in 
drugih izdatkov.

Ko se je tako malo lažje zadihalo, smo 
pristopili k naložbam v infrastrukturi in 
uspešno končali projekte saniranja dveh 
plazov s cestnimi odseki in posodobi
tvijo ceste v Pestikah. Sanirali, razširili 
in asfaltirali smo del ceste proti gradu 
in farofu ter urejali in uredili kar nekaj 
bankin ob cesti proti Turškemu Vrhu. 
Končan je projekt pločnik z javno raz
svetljavo od krožišča v Zavrču do sredi
šča občine. Uspel mi je dogovor s pre
voznikom Arriva o brezplačnem prevozu 
oseb s šolskim kombijem in upam, da 
ga dragi občani, ki nimate svojega pre
voza, z veseljem uporabite. Na začetku 
decembra smo uspešno končali sanacijo 
in posodobitev zdravstvenega doma.
Na družabnem področju smo nadaljevali 
z že tradicionalnimi prireditvami, mor
da na malo drugačen način, izpeljali pa 
smo kar nekaj novih, kot so Rimljani v 
Zavrču, Večer pesmi, poezije in vina, ki 
smo ga izvedli v završkem gradu in v na 
novo usposobljeni kleti gradu, društve
ne večere smo izvedli v športnem parku, 
kjer smo za namen medgeneracijskega 
druženja postavili igrišče za odbojko na 
mivki, in še bi lahko naštevali. Ob kon
cu leta pa nas čaka še en krasen projekt 
Žive jaslice, ki ga pripravljamo skupaj z 
našim župnikom g. Jožetom Pasičnja- 
kom.

Na področju kmetijstva smo izvedli 
delavnice v okviru SPP-ja (slovenskega 
podeželskega parlamenta), kjer smo tudi 
izrazili svoje probleme, podali možne 
rešitve in predlagali ukrepe ministrici 
za kmetijstvo. Organizirali smo dve pre
davanji z LAS Haloze, ki bo pomagala 
našim občanom pri pridobivanju sred
stev iz razpisov EU in države. V ustana
vljanju pa je tudi društvo vinogradnikov 
in kletarjev.

V pripravi je tudi projekt širokopasov
ne povezave na našem področju in na 
področju širših Haloz. Po obljubah pri
stojnih služb bomo imeli okroglo mizo 
na to temo na začetku prihodnjega leta. 
Takrat načrtujem tudi zbor občanov, 
kjer bo lahko dosti več povedanega o 
doseženih ciljih in o ciljih za naprej.
Naj omenim samo nekatere. Izgradnja

pločnika z javno razsvetljavo v nada
ljevanju od središča občine do križišča 
pri Fostnariču, postavitev nadstreškov 
na avtobusnih postajališčih, postavitev 
ogledal na nepreglednih odsekih cestišč, 
razširitev in asfaltiranje ceste od gradu 
proti parkirišču pri šoli in pokopališču, 
posodobitev in asfaltiranje več odsekov 
gramoziranih cest, sofinanciranje posa
meznih čistilnih naprav in še bi lahko 
naštevali.

V RPN pa je za nas in naše področje 
v pripravi največji finančni zalogaj, in 
sicer projekt povezovalnega mostu iz 
Zavrča do Formina na hitro cesto Haj
dina—Ormož, za katero se osebno zelo 
trudim, da bo čim prej zgrajena. Ce bo 
potekalo, kot je predvideno, bi se pro
jekt povezovalnega mostu, za katerega 
imamo v državnem programu predvi
dena sredstva v višini 22 mio. evrov, 
začel v letu 2023. Občine Zavrč, Mar
kovci, Gorišnica in Ptuj smo avgusta 
letos podpisale pogodbo z izvajalcem za 
izdelavo strokovnih podlag v regional
nem prostorskem načrtu za izgradnjo 
navezovalne ceste Zavrč—Formin v viši
ni skoraj 500.000 €, te stroške v celo
ti pokriva Republika Slovenija. Upam, 
da bomo država in občine spodnjega 
Podravja našle dovolj volje in modrosti, 
da bo hitra cesta zgrajena v najkrajšem 
možnem času in bo s tem omogočen 
nadaljnji in hitrejši razvoj naše občine in 
vseh občin spodnjega Podravja.

Načrtov in dela nam ne bo zmanjkalo. 
Potrebujemo pa veliko dobre volje, zna
nja, povezovanja in poguma, da bomo 
lahko po dobro začrtani poti uresniči
li dobro zastavljene cilje v prihodnje. 
Vsem, ki kakor koli pomagate pri ure
sničevanju ciljev in razvoju naše občine, 
se iskreno zahvaljujem.

Slavko Pravdič, župan občine Zavrč
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S sej Občinskega sveta Zavrč
Na tretji redni seji Občinskega sveta Občine Zavrč 25. apri
la 2019 je občinski svet obravnaval Poročilo Komisije za 
potrditev mandata članu občinskega sveta.

Na nadomestnih volitvah za člana občinskega sveta je bilo 
oddanih 354 glasovnic, od tega je bila 1 glasovnica neveljavna 
in 353 glasovnic veljavnih.
Posamezni kandidati so dobili naslednje število glasov.

ŠTEVILO GLASOV %
Aleksandra ARNEJČIČ 99 glasov 28,04 %
Matija FAJFAR 41 glasov 11,61 %
Peter VESENJAK 22 glasov 6,23 %
Branko VIDOVIČ 65 glasov 18,41 %
Sandi KOKOT 109 glasov 30,88 %
Tanja LORBEK VNUK 17 glasov 4,81 %

Volil se je en (1) član občinskega sveta po večinskem sistemu. 
Po 11. členu Zakona o lokalnih volitvah je bil naslednji član, 
ki je dobil največ glasov:
1 SANDI KOKOT, roj. 17. 5. 1981; naslov: Turški Vrh 70, 
2283 ZAVRČ;
Predlagatelj: SLAVKO KOKOT IN SKUPINA VOLIVCEV.

DELOVNA TELESA OBČINSKEGA SVETA
Na podlagi predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja je občinski svet imenoval naslednja delovna 
telesa:

V Odbor za družbene dejavnosti so imenovani:
1. Marta BOSILJ, Goričak 8, 2283 Zavrč, za predsednico;
2. Slavko RIHTARIČ, Hrastovec 20, 2283 Zavrč, za člana;
3. Dušan ROJKO, Zavrč 7a, 2283 Zavrč, za člana;
4. Darinka HRNČIČ, Turški Vrh 75, 2283 Zavrč, za članico;
5. Jožica NOTERSBERG, Hrastovec 132, 2283 Zavrč, za čla
nico.

V Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske jav
ne službe so imenovani:
1. Robert VUZEM, Hrastovec 129, 2283 Zavrč, za predse

dnika;
2. Branko SKOK, Hrastovec lOa, 2283 Zavrč, za člana;
3. Dušan ROJKO, Zavrč 7a, 2283 Zavrč, za člana;
4. Slavko RIHTARIČ, Hrastovec 20, 2283 Zavrč, za člana;
5. Dušan BRATUŠA, Korenjak 3, 2283 Zavrč, za člana;
6. Robert DOMJAN, Zavrč lic, 2283 Zavrč, za člana;
7. Jožek IVANČIČ, Turški Vrh 97, 2283 Zavrč, za člana.

V Komisijo za statutarne in pravne zadeve so imenovani:
1. Slavko RIHTARIČ, Hrastovec 20, Zavrč, za predsednika;
2. Branko SKOK, Hrastovec lOa, Zavrč, za člana;
3. Vita ZEBEC, Turški Vrh 50, Zavrč, za članico.

Občinski svet Občine Zavrč v novem mandatu

V Nadzorni odbor so imenovani:
1. Mateja TEŽAK, Hrastovec 22, za predsednico;
2. Jelka BELŠAK, Hrastovec 5d, za članico;
3. Biserka KOKOT, Korenjak 6d Zavrč, za članico.

V Odbor za finančne zadeve in premoženje so imenovani:
1. Dušan ROJKO, Zavrč 7a, Zavrč, za predsednika;
2. Robert VUZEM, Hrastovec 129, Zavrč, za člana;
3. Robert PUNGRAČIČ, Drenovec 7, Zavrč, za člana.

V Odbor za kmetijstvo, obrt, turizem, gostinstvo in trgovino 
so imenovani:
1. Uroš PIJAN, Turški Vrh 103a, Zavrč, za predsednika;
2. Slavko RIHTARIČ, Hrastovec 20, za člana;
3. Dušan ROJKO, Zavrč 7a, Zavrč, za člana;
4. Barbara OMERZ, Korenjak 17, Zavrč, za članico;
5. Katarina PUNGRAČIČ, Drenovec 17, Zavrč, za članico.

V Odbor za razpolaganje s sredstvi požarnega sklada se ime
nujejo:
1. Branko SKOK, Hrastovec lOa, za predsednika;
2. Uroš FIJAN, Turški Vrh 103a, za člana;
3. Kristjan LORBEK, Hrastovec 139, za člana;
4. Uroš KOKOT, Hrastovec 26f, za člana;
5. Vlasta BAUMAN — Zavarovalnica SAVA.

V Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu so imeno
vani:
1. Sandi KOKOT, predstavnik občinskega sveta, Goričak 8, za 

predsednika;
2. Marta BOSILJ, predstavnica občinskega sveta, Zavrč 7a, za 

članico;
3. Slavko RIHTARIČ, predstavnik občinskega sveta, Hrasto

vec 20, za člana;
4. Igor BELŠAK, predstavnik PP GORIŠNICA, Hrastovec 

75b, Zavrč, za člana;
5. Sonja MAJCENOVIČ, predstavnica OŠ Cirkulane - Zavrč, 

Hrastovec 7, Zavrč, za članico.
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Podžupana Robert Vuzem in mag. Dušan Rojko

ZA PODŽUPANA IMENOVANA DUŠAN ROJKO IN 
ROBERT VUZEM
Na podlagi Zakona o lokalni samoupravi je župan izmed čla
nov občinskega sveta imenoval dva podžupana, ki mu poma
gata pri njegovem delu ter opravljata posamezne naloge, 
in sicer je bil s področja negospodarskih dejavnosti imenovan 
Dušan Rojko, s področja gospodarskih dejavnosti pa je bil 
imenovan Robert Vuzem.
Oba podžupana svojo funkcijo opravljata od meseca februarja 
2019 naprej. Ob področjih, za katera sta imenovana, opravlja
ta še druge naloge s področja pristojnosti župana, za katere ju 
župan pooblasti.

UTRINKI Z ZADNJIH REDNIH SEJ
Občinski svet se je v nadaljevanju letos sestal še na štirih 
rednih sejah.
S sej naj izluščimo le nekaj sklepov. Julija je občinski svet med 
drugim sprejel sklep o spremembi Pravilnika o enkratni denar
ni pomoči za novorojence v občini Zavrč, kjer se je spremenila 
višina denarne pomoči, ki po novem znaša 500,00 € neto za vsa
kega novorojenega otroka, in nekoliko se spremenijo pogoji upra
vičenčev, in sicer po novem starši novorojenca pridobijo pravico 
do pomoči, ko občinska uprava pridobi podatke (o rojstvu otroka, 
o dejanskem stalnem prebivališču staršev in otroka) iz uradnih 
evidenc.
Na pobudo mnogih društev in občanov je občinski svet sprejel 
sklep o spremembi datuma občinskega praznika, ki se sedaj 
glasi: »Praznik občine Zavrč je 27. september.«
Sprejeta je bila nova cena vrtca: Cena programov v vrtcu v obči
ni Zavrč znaša od 1. 9- 2019 dalje mesečno na otroka:
— kombinirani oddelek (od 1 do 6 let) 429,98 €.

Na zadnji seji novembra je bil sprejet Predlog proračuna Obči
ne Zavrč za leto 2020, ki je vse do 14. decembra dan v javno 
razgrnitev.
Občinski svet Občine Zavrč se bo v letu 2019 predvidoma 
sestal še na eni seji, kjer bo kot najpomembnejša točka dnev
nega reda obravnava proračuna Občine Zavrč za leto 2020.

L. Domjan, Občinska uprava Zavrč

Odprtje posodobljene ceste v Pestikah
Krajani Pestik so se ob letošnjem občinskem prazniku raz
veselili nove pridobitve, ki so jo slavnostno v uporabo pre
dali 25. septembra. Občina Zavrč je investirala v posodo
bitev ceste javne poti na odseku Pestike: Skok—Lorbek, ki 
sta jo s prerezom vrvice v uporabo predala župan Slavko 
Pravdič ter domačin in nekdanji završki podžupan Janko 
Lorbek.

Slovesnost v Pestikah so sicer spremljale dežne kaplje, kar pa 
zbranih na dogodku ni preveč zmotilo. Osrednji govornik je 
bil župan Pravdič, ki je investicijo in njen pomen predstavil 
nekoliko podrobneje, potem pa se mu je v nagovoru pridružil 
še domačin Stanko Kostanjevec, ki je o posodobljeni cesti za 
krajane Pestik povedal zanimivo zgodbo in v njej predstavil 
velik pomen nove pridobitve.

O NOVI PRIDOBITVI V PESTIKAH
Prva gradbena dela na tem cestnem odseku, v dolžini okrog 
1110 m, so se začela letos pred poletjem in so bila zaključe
na na začetku letošnjega septembra. Na delu javne poti je bila 
izvedena preplastitev obstoječega dotrajanega asfalta, del javne 
poti pa je na novo asfaltiran. Izbrani izvajalec — podjetje Asfalti 
Ptuj — je v roku zaključil vsa predvidena dela po pogodbi. 
Ocenjena vrednost stroškov posodobitve (gradbena dela, geo-

Slavnostni trenutek odprtja posodobljene ceste na odseku v naselju 
Pestike
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Na odprtju posodobljene ceste so bili ob vodstvu završke občine tudi 
nekateri gostje.

detska dela, stroški notarjev, nadzor in projektna dokumen
tacija) je dobrih 132.147,42 evra. Od tega je Ministrstvo RS 
za gospodarski razvoj in tehnologijo prispevalo 65-274 evrov 
nepovratnih sredstev in 58.333 evrov povratnih sredstev, iz 
proračuna Občine Zavrč se je krilo 8540,42 evra.

Stanko Kostanjevec, domačin in uporabnik ceste, je v imenu 
krajanov Pestik med drugim povedal: »Pestičani smo zelo veseli 
vsake nove pridobitve v občini, če gre za pridobitev v nosi vasi, 
pa se prav posebej. Zahvala za to, da je prišlo do obnove, širitve 
in asfaltiranja ceste skozi gozd, gre lastnikom gozdnih parcel, ki

Slovesni blagoslov nove pridobitve je opravil župnik Jože Pasičnjek.

so dovolili širitev in modernizacijo ceste. Da pa je do obnove zelo 
poškodovanega vozišča naše ceste, ki je bila prvič modernizirana 
pred več kot 24 leti, sploh prišlo, gre zahvala tudi vodstvu občine 
v prejšnjem mandatu, še posebej pa predsedniku odbora za gospo
darstvo in tedanjemu podžupanu Janku Lorbku. Vsi skupaj so 
prisluhnili našim takratnim željam, našemu jamranju' in pobu
di, da se je modernizacija ceste uvrstila v občinski proračun za 
leto 2019- Seveda smo hvaležni tudi sedanjemu vodstvu občine, 
daje takratno odločitev realiziralo.
Uporabnikom ceste želim srečno in varno vožnjo po novi asfaltni 

prevleki, za katero upam, da bo vzdržala vsaj četrt stoletja, koli
kor je vzdržala prejšnja.«

ČESTITKA PESTIČANOM Z NAGOVORI IN 
GLASBO
Krajanom Pestik je ob novi pridobitvi čestitala tudi poslan
ka Suzana Lep Simenko, posodobljeno cesto pa je blagoslovil 
župnik Jože Pasičnjek.
Za dobro vzdušje je že na začetku poskrbel Jaka Lorbek s 
harmoniko, kasneje pa so nastopile še završke ljudske pevke, 
Halonga potepuhi iz Cirkulan, člani Kluba Halonga Cirku
lane in Ljudski godci iz Vidma. Druženje ob pravi haloški 
pogostitvi so zbrani na slovesnosti zaključili na vikendu Ivana 
Krajnca v Pestikah, ki je bil tokrat še posebej gostoljuben in je 
odstopil prostor za druženje.

Besedilo in foto: TM

Dogodek so nastopajoči olepšali z glasbo.Prva sta se po novi cesti zapeljala Niko in Alex.
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Mi ni maturanti na sprejemu pri županu
Pri županu so bili na obisku minimatu- 
ranti in devetošolci.

Župan Slavko Pravdič je 21. junija v 
prostorih občine sprejel letošnje mini- 
maturante, štiri pogumne junake, ki so 
jeseni že začeli obiskovati prvi razred 
osnovne šole. Na obisku so bili Žiga, 
Adrijan, Gal in Taj. Župan je vsakemu 
izmed njih izročil majhno uporabno 
simbolično darilce.

SPREJEM DEVETOŠOLCEV
21. junija je župan Slavko Pravdič v pro
storih Občine Zavrč sprejel še učence 
devetega razreda OS Zavrč. Letos se je 
sprejema pri županu udeležilo vseh 14 
učencev devetega razreda. Župan je z 
njimi sproščeno pokramljal o njihovih 
načrtih za prihodnost in jih pohvalil za

vse njihove dosežene uspehe. Podaril jim 
je simbolična darila, za konec pa jih je 
skupaj z njihovim razrednikom, sora- 
zredničarko, ravnateljico in občinsko

upravo pogostil v kulturni dvorani. Ob 
odhodu jim je zaželel uspešno nadaljnje 
šolanje.

Občinska uprava

Sprejem za devetošolce. Foto: občinska uprava

Podpis pogodb za sofinanciranje društev v
letu 2019

22. maja se je župan Občine Zavre 
Slavko Pravdič na sedežu občine sestal 
s predsedniki oz. predstavniki domačih 
društev, ki so na javnem razpisu Obči
ne Zavrč pridobili finančna sredstva 
za delovanje društva v letu 2019.

Najprej se jim je lepo zahvalil za prete
klo sodelovanje, jih pohvalil za njihovo 
dejavnost in pridnost, skupaj so nato 
spregovorili o načrtih za prihodnost, o 
morebitnih težavah, s katerimi se sre
čujejo pri svojem delovanju, potem pa

2>(DJS£C/? 1s£cV



Stran 8 December — gruden 2019

Pogodbe za sofinanciranje društev so bile podpisane že spomladi.

so slovesno podpisali pogodbe o sofinanciranju za leto 2019. 
Nato sta seveda sledila zdravica in skupinsko fotografiranje. 
Podpisa pogodb so se udeležili predstavniki naslednjih društev: 
KUD Maksa Furjana Zavrč, Turistično društvo Zavrč, Prosto
voljno gasilsko društvo Zavrč, Društvo upokojencev Zavrč, 
Lovska družina Zavrč, Čebelarsko društvo Zavrč, Konjeniški 
klub Bori, Društvo gospodinj Zavrč, Župnijska karitas Zavrč 
in Občinska organizacija Rdečega križa Zavrč.

Besedilo in foto: Občinska uprava

Na Ptuju podpisali pogodbe za financiranje
gasilske javne službe

Županja Mestne občine Ptuj Nuška Gajšek, županja Cir
kulan Antonija Žumbar ter župana Hajdine in Zavrča, 
mag. Stanislav Glažar in Slavko Pravdič, so spomladi s pro
stovoljnimi gasilskimi društvi in Območno gasilsko zvezo 
(OGZ) Ptuj podpisali anekse k pogodbam za financiranje 
gasilske javne službe v letu 2019.

Letos bodo tako občine v okviru OGZ Ptuj prostovoljnim 
gasilskim društvom namenile okrog pol milijona evrov za 
redno dejavnost in investicije.

Župan Zavrča Slavko Pravdič na podpisu aneksov v družbi predsedni
ka Kristjana Lorbka in poveljnika Damjana Brleka

Predsednik OGZ Ptuj Marjan Meglič je na slavnostnem 
dogodku povedal, da so lani uspešno delali in dodal: »Tudi v 
prihodnje nas čaka veliko dela. S slavnostnim podpisom aneksov 
k pogodbam o opravljanju javne gasilske službe pa si gasilci in 
lokalne skupnosti podamo roke, mi pa jim obljubimo, da se na nas 
lahko zanesejo v vsakem trenutku. V OGZ Ptuj imamo trenutno 
več kot 700 operativnih gasilcev, razpolagamo z zelo izobraže
nim kadrom in dobro tehniko. Sredstva bomo namenili za dobre 
namene, na področja, kjer so dejansko tudi planirana.«

Besedilo in foto: TM
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Praznični september v občini Zavrč
V občini Zavre je bil letošnji september v znamenju 23. 
občinskega praznika, osrednja slovesnost pa je bila letos 28. 
septembra, saj seje tako odločil završki občinski svet in pra
znovanje iz avgusta predstavil v september. Ob prazniku so 
se zvrstili številni zanimivi dogodki in odprtja, na osrednji 
slovesnosti pa je vodstvo občine podelilo najvišja občinska 
priznanja. V kulturnem programu so peli in plesali ljud
ski pevci Trta KUD Maksa Furjana Zavrč in učenci završke 
osnovne šole.

Na slavnostni seji seje občinskega sveta je zbrane svetnike in druge 
goste ter zaposlene iz občinske uprave nagovoril župan Občine Zavrč 
Slavko Pravdič.

V dneh praznovanja občinskega praznika je bilo v završki obči
ni slišati, da so najpomembnejši v skupnosti njeni občani. »Le 
s skupnimi idejami, razumevanjem, strpnostjo lahko ustvarjamo 
prijazno občino vsem občanom,« je ob rojstnem dnevu lokalne 
skupnosti med drugim povedal župan Slavko Pravdič, ki je bil 
tudi slavnostni govornik na osrednji občinski proslavi.

PODELILI NAJVIŠJA OBČINSKA PRIZNANJA
Na osrednji slovesnosti v občini Zavrč so župan Slavko Prav
dič, podžupana Robert Vuzem in Dušan Rojko ter direktorica 
občinske uprave Evelin Makoter Jabločnik 
podelili priznanja letošnjim občinskim nagrajencem.

VERONIKI DOMJAN PRIZNANJE ŽUPANA
Župan Pravdič je najprej podelil priznanje župana. Letošnja 
prejemnica je odlična mlada športnica, slovenska atletinja in 
metalka diska Veronika Domjan. Priznanje ji je župan pode-

Slavnostni govornik na osrednji slovesnosti ob 23. prazniku je bil 
župan Slavko Pravdič.

lil za izredne uspehe na področju športa: za dosežene držav
ne rekorde v metu diska v vseh starostnih kategorijah, za šest 
zaporednih naslovov državne prvakinje v metu diska, za srebr
no medaljo na evropskem prvenstvu ter več drugih medalj v 
različnih starostnih kategorijah.
Veronika pa tudi z veseljem in ponosom predstavlja ime obči
ne Zavrč.

IVAN VESENJAK, DOBITNIK PRIZNANJA 
OBČINE
Priznanje Občine Zavrč je prejel Ivan Vesenjak iz Pestik za 
večletno dejavno, predano in požrtvovalno delo v Društvu 
upokojencev Zavrč. V DU Zavrč se je včlanil januarja leta 
2007. Vsa leta je dejaven član društva, več mandatov je bil član 
upravnega odbora (tudi v tem), dva mandata je vodil nadzorni 
odbor, je tudi poverjenik za naselje Pestike. Obiskuje člane, 
pobira članarino in vzajemno samopomoč ter člane obvešča 
o drugih dejavnostih v društvu in jih spodbuja k aktivnemu 
sodelovanju. Leta 2008, ko je društvo vstopilo v projekt Sta
rejši za starejše, je postal prostovoljec v projektu. Obiskuje sta-

Prazničnega dogodka v Zavrču so se udeležili tudi številni gostje, 
županji in župani občin na Ptujskem in iz sosednje Hrvaške ter doma
čini.
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Letošnji nagrajenci - dobitniki najvišjih občinskih priznanj

rejše nad 69 let, člane in nečlane ter jim organizira pomoč, če 
jo ti potrebujejo. Opravil je tudi osnovna izobraževanja za pro
stovoljce in se redno udeležuje nadaljnjih izobraževanj. Vedno 
je imel korekten in spoštljiv odnos do vseh, s katerimi je sode
loval. Člani DU Zavrč ga cenijo in spoštujejo.

PLAKETA OBČINE ZAVRČ ZAVRŠKIM 
ŠPORTNIKOM
Plaketo Občine Zavrč je letos prejelo Športno društvo Zavrč 
nogometna šola Zavrč za 50 let delovanja na področju športa 
v Zavrču.
Športno društvo Zavrč, naslednik društva je danes ŠD nogo
metna šola Zavrč, je leta 2012 že prejelo plaketo Občine Zavrč 
za izjemne rezultate in dosežke. Športno društvo Zavrč je bilo 
ustanovljeno leta 1969. Najprej se je imenovalo Športno dru
štvo bratstvo Zavrč, po vojni leta 1991 pa se je preimenovalo v 
Športno društvo Zavrč. Društvo je nastalo iz spontane želje po 
udejstvovanju na športnem področju, na začetku predvsem v 
nogometu, ki je še sedaj vodilna sekcija društva. Združevalo je 
mlade iz vseh devetih vasi in okoliških krajev Zavrča, ki so sča

Osrednjo slovesnost je spremljal prijeten kulturni program, v katerem 
so se predstavili ljudski pevci Trta in učenci završke šole.
Foto: Vejica, Rado Škrjanec

soma — glede na interese — ustanovili različne sekcije; na začet
ku so bile štiri, potem nekaj časa 12, vmes so delovale tudi 
smučarska, šahovska in teniška sekcija — največja in vodilna 
pa je bila zmeraj nogometna sekcija — Nogometni klub Zavrč. 
NK Zavrč je bil zelo uspešen in ambiciozen nogometni klub, 
za katerega pa je bilo leto 2012 prelomno. Iz tretje lige, kjer 
preprosto ni imel prave konkurence, je prešel v drugo sloven
sko nogometno ligo in nato je bil kratek čas tudi v prvi sloven
ski nogometni ligi, kar je bilo za mnoge veliko presenečenje. V 
Zavrču je v zadnjih letih nastal tudi sodobno opremljen špor
tni park z urejeno infrastrukturo.
Naslednik ŠD Zavrč je Športno društvo nogometna šola 
Zavrč. Aktualni predsednik društva je Ivica Težak. V društvu 
zelo dobro dela nogometna šola za otroke, ki jo obiskujejo tudi 
mladi nogometaši od drugod, tudi iz sosednje Hrvaške. Prav 
tako je zelo uspešna tudi članska selekcija, ki igra v medobčin
ski Super ligi. Ob letošnji okrogli obletnici — 60-letnici orga
niziranega športa v občini Zavrč — so torej Športnemu društvu 
nogometna šola Zavrč podelili plaketo Občine Zavrč.

ČASTNI OBČAN JE POSTAL NEKDANJI 
ZAVRŠKI ŽUPAN MIRAN VUK
Občina Zavrč je ob letošnjem 23. občinskem prazniku naziv 
častni občan podelila Miranu Vuku za njegov izjemni prispe-
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vek na vseh področjih družbenega življenja v občini ter skrbi za 
razvoj, napredek in prepoznavnost občine Zavrč.
Miran Vuk, občan Občine Zavrč, je podjetnik, ki je kar pet 
mandatov vodil Občino Zavrč. S svojim delom, znanjem, 
pogumom in vztrajnostjo je neizmerno veliko prispeval k 
razvoju, napredku in spremembi celostne podobe završke obči
ne. Miran Vuk je bil župan Občine Zavrč 20 let, in sicer od 
leta 1998 do leta 2018. V času županovanja ga je vodila želja 
po razvoju in napredku občine, kar je tudi dokazal s svojimi 
naprednimi in razvojno naravnanimi dejanji.
Občina je tako iz mandata v mandat doživljala napredek, spre
minjala je svojo podobo in pridobivala prepoznavnost. Zgradi
la se je kanalizacija na gosto naseljenih območjih, obnovile so 
se vse lokalne ceste ter posodobilo — asfaltiralo — veliko novih 
odsekov cest. V Zavrču je bilo izgrajeno krožišče, izvedli sta 
se izgradnja pločnika z javno razsvetljavo ob regionalni cesti 
od Zavrča do Goričaka ter javna razsvetljava do pokopališča, 
zgrajena je bila nova občinska zgradba v Goričaku ter temelji

to prenovljena kulturna dvorana z okolico, uredilo se je vaško 
središče.
Kot podjetnik in ljubitelj nogometa je v sodelovanju s Špor
tnim društvom Zavrč zgradil sodoben športni park ter Nogo
metni klub Zavrč pripeljal v prvo nogometno ligo. S tem se 
je občina Zavrč vpisala v zgodovino slovenskih prvoligašev in 
pridobila velik ugled ter prepoznavnost v slovenskem prostoru 
in širše. Z izgradnjo sodobnega športnega parka so tudi mla
di dobili več priložnosti in možnosti za športne dejavnosti in 
dejavno preživljanje prostega časa.
S svojim izjemnim delovanjem na vseh področjih družbenega 
življenja v občini je Miran Vuk veliko prispeval k skupnosti in 
občanom, skrb za razvoj in napredek občine Zavrč pa sta bila 
njegovo vodilo in način življenja. Z veliko mero spoštovanja in 
ponosa so Mirana Vuka imenovali za častnega občana občine 
Zavrč.

Tatjana Mohorko

Naša društva, naši občani na Društvenem
večeru v Zavrču

V sklopu občinskega praznika se je 26. in 27. septembra 
v Športnem parku Zavrč odvijal tradicionalni društveni 
večer.

Občanke in občani so se pomerili v različnih športnih tek
movanjih: v košarki, odbojki, nogometu, pikadu, podiranju 
ruskih kegljev, metanju obročev, streljanju z zračno puško, 
badmintonu, namiznem tenisu, gasilskih igrah ter vlivanju 
voska v kalupe. Najboljšim so podelili tudi pokale in priznanja.
V notranjosti stadiona so si lahko ogledali kar tri razstave, in 
sicer razstavo 50 let nogometa v Zavrču, v spodnjih prostorih 
so bile na ogled risbe nagradnega natečaja, ki so jih razstavi
li učenci in učenke Osnovne šole Cirkulane - Zavrč, pecivo 
v obliki športnih rekvizitov pa so na ogled postavile završke 
gospodinje. Ob tej priložnosti so priznanja podelili tudi vinar
jem, ki so sodelovali na tradicionalnem ocenjevanju vin.

TM

V športnem parku je bila 26. septembra krajša slovesnost, na kateri 
sta zbrane pozdravila župan Slavko Pravdič in predsednik ŠD nogo
metna šola Zavrč Ivica Težak.
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Zbrani so se pomerili v raznih športnih panogah. Fotografije: Rado Škrjanec, občinska uprava

Kegljanje na vrvici je bilo zanimivo za male in velike. Mladi so preizkusili novo igrišče za odbojko na mivki.
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POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovani občanke in občani občine Zavrč
Vse daljše noči nakazujejo, da se leto 2019 bliža koncu. Bliža 
se čas, ko nekoliko več kot običajno premišljujemo o dogodkih 
in dejavnostih iztekajočega se leta, in hkrati čas, ko v glavah že 
snujemo cilje in dejavnosti leta, ki prihaja.

V Državnem zboru RS so delo leta 2019 zaznamovale pred
vsem nenehne napetosti znotraj koalicijskih strank z Levico. 
Različni pogledi na posamezne tematike, nesoglasja ter medse
bojna obračunavanja so se kazali vse leto. Obžalujem, da koa
licija ni podprla številnih za državljane dobrih predlogov, ki 
smo jih predlagali v SDS, kot so zvišanje najnižjih invalidskih 
pokojnin, višje razbremenitve plač z dohodnino, nižja stopnja 
DDV, resolucija o digitalni preobrazbi Slovenije, zakon o slo
venskem demografskem skladu, več predlogov o boljši zaščiti 
južne meje pred ilegalnimi prehodi, stanovanjska jamstvena 
shema, s katero bi pomagali mladim pri dostopu do stanovanj 
in izničili ukrep Banke Slovenije glede zaostritve pri pridobiva
nju kreditov itn.
Veseli pa me, da smo se vsaj nekajkrat uspeh poenotiti in sku
pno podprli dobre predloge, kot sta neobdavčitev regresa, kar 
je posledično že v tem letu pomenilo višji regres za vse, ter 
brezplačen medkrajevni javni potniški prevoz za upokojence, 
invalide, športnike in vojne veterane od julija 2020 naprej. 
Veliko je bilo razprav na temo dostopnosti storitev socialnega 
varstva, domov za ostarele, kjer je stanje resnično kritično, zla
sti ob trendu staranja prebivalstva. Okoli 11.000 državljanov 
bi ta trenutek nujno potrebovalo sprejem v dom za starejše, 
vendar ni prostih mest. Za kar 89 % starejših pa država sploh 
nima podatka, ali in koliko pomoči bi dejansko potrebovali. 
Žal je v proračunu za 2020 zagotovljenih zgolj 5 mio € sredstev 
za to področje, kar ni dovolj niti za izgradnjo enega samega 
doma za ostarele.
V jesenskih mesecih so se skokovito povečali ilegalni prehodi 
južne meje čez območje Haloz. Le v mesecu septembru je bilo 
zavedenih okoli 500 ilegalnih prehodov čez naše območje, kar 
je izjemno veliko. Številni ilegalni prehodi potrjujejo dejstvo, 
da južna meja ni ustrezno zavarovana in da za varnost ljudi 
in njihovega premoženja ni ustrezno poskrbljeno. Vlada pa se 
bolj kot z varovanjem južne meje ukvarja z vaškimi stražami, 
ki so nastale kot odziv na slabo, neustrezno varovanje s strani 
državnih institucij.
V mesecih oktobru in novembru se je največ razprav in dejav
nosti v državnem zboru vrtelo okoli proračuna za 2020 in 
2021 ter vzporednih proračunskih dokumentov. V prihajajočih 
proračunih imamo rekordno visoke prihodke, v višini skoraj 
11 milijard evrov, ter nekoliko nižje, a prav tako rekordno viso
ke odhodke. V primerjavi z letom 2014 bo v letu 2020 kar 2,5 
milijarde več davčnih prihodkov, pa vendar bo za investicije 
namenjenih le 80 milijonov več, kot je bilo v letu 2014. To 
kaže na dejstvo, da proračun ni niti najmanj razvojno narav
nan, temveč je vse bolj namenjen vzdrževanju socialnega miru.

Še vedno imamo izjemno visok javni dolg, kar 32 milijard 
evrov, kar posledično pomeni, da bomo v letu 2020 plačali več 
kot 750 milijonov evrov zgolj za obresti.
Tudi tokrat sem vložila amandma k proračunu, s katerim sem 
želela območju Haloz zagotoviti v vsakem proračunskem letu 5 
mio evrov sredstev za razvoj in izkoristek potenciala, ki ga ima
mo. Žal pri tem nisem bila uspešna. Koalicijski aparat amand
maja žal ni podprl. Na državni ravni je veliko obljub, neneh
nih ustanovitev raznih delovnih skupin, konkretnih akcij pa 
premalo. Tudi tokrat vlada obljublja, da bo ustanovila delov
no skupino, ki bo pripravila ukrepe za problemska obmejna 
območja, kamor spadajo tudi Haloze. Žal pa za to nima zago
tovljenih sredstev. Skladen regionalni razvoj v Sloveniji je tako 
zgolj mrtva črka na papirju.
Resnično sem bila vesela, ko smo na matičnem odboru za 
finance pri Zakonu o izvrševanju proračuna potrdili amandma, 
ki smo ga pripravili v SDS in NSI, ter dvignili povprečnine za 
občine za 70 evrov po občanu. Žal pa se je pri sprejemu zako
na na plenarnem zasedanju zgodilo nasprotno. Stranke LMŠ, 
SMC, SD, Desus in SAB so predlagale znižanje na raven, kot 
jo je predlagala vlada. Pri glasovanju so jim pomagali še poslan
ci Jelinčičeve SNS in naš amandma o dvigu povprečnin je bil 
izničen. Sledila sta veto državnega sveta in ponovno glasovanje, 
ki pa žal ni preneslo sprememb. Žal se večina poslancev ne 
zaveda, da so tudi občani. Niti se ne zavedajo dejstva, da so 
gonilo razvoja na podeželju prav lokalne skupnosti, na katere 
država prenaša številne obveznosti, zagotovi pa jim iz leta v leto 
manj sredstev, kar posledično pomeni, da občinam ostaja vse 
manj sredstev za investicije.
Ob izzivih, ki nas čakajo, seveda ne morem mimo neizkorišče
nih priložnosti, ki jih imamo na območju Haloz. Veliko priza
devanj tako s strani lokalnih skupnosti, iniciativ posameznikov 
kot tudi politike je bilo že v preteklih letih. Kljub vsemu se 
situacija bistveno še ni izboljšala. V preteklosti se je zlasti zara
di neurejene infrastrukture in oddaljenosti od delovnega mesta 
vse preveč ljudi odselilo. Veliko težje jih je pritegniti nazaj. 
Zavedati pa se moramo, da Haloze ležijo na odlični geograf-
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ski legi in da nam s svojimi naravnimi danostmi lahko nudijo Želim vam blagoslovljene božične praznike ter ponosno pra- 
številne priložnosti, tako na področju malega gospodarstva, znovanje dneva samostojnosti in enotnosti. Leto 2020 naj vam 
turizma, vinogradništva, ekološko pridelane hrane ter seveda prinese zdravje, uspeh, družinsko srečo ter moč in pogum za 
kakovostnega življenja. S skupnimi močmi nam lahko uspe. dosego zastavljenih ciljev.
Spoštovani, bliža se praznični čas, zato uživajte v številnih pri
reditvah, ob druženju s prijatelji in sorodniki, predvsem pa si Suzana Lep Šimenko,
vzemite čas zase in za svoje najožje družinske člane. Naj bo poslanka v Državnem zboru RS
čas, ki je pred nami, čas notranje sreče in miru.

Gradnja telekomunikacijskega omrežja
RUNE-SI, d. o. o. gradi najsodobnejše optično omrežje zelo 
velikih hitrosti (večje od 1 Gb/s) za vse potencialne uporab
nike na redko poseljenih območjih v Sloveniji, na katerih 
sicer obstoječi operaterji telekomunikacij nimajo tržnega 
interesa graditi lastna omrežja.

Prednosti, ki jih prinaša optično omrežje, pa niso le v hitrosti 
prenosa podatkov, ki omogočajo kakovostnejše televizijske sto
ritve in brskanje po spletu, temveč gre za storitve, ki dvigajo 
kakovost življenja, kot npr. delo na daljavo, e-uprava, e-zdra- 
vstvo, spletno nakupovanje itd.

ODPRTO OMREŽJE
Storitve bo uporabnikom v omrežju ponujalo več različnih 
ponudnikov. Uporabnik bo imel možnost proste izbire ponu
dnika storitev, ki je glede na ceno in kakovost storitev zanj 
najugodnejši, saj upravitelj omrežja vsem operaterjem storitev 
zagotavlja enakopraven dostop in najem omrežja pod enakimi 
pogoji. V primeru nezadovoljstva s trenutnim ponudnikom bo 
imel uporabnik možnost njegove zamenjave.

KAJ ZAJEMA PLAČILO PRIKLJUČNINE ZA 
IZGRADNJO PRIKLJUČKA
Financiranje izgradnje primarnega dela omrežja RuNe zagoto
vi nosilec projekta sam.
Uporabniki plačajo samo strošek izvedbe sekundarnega dela 
omrežja v enkratnem znesku 150 € (DDV vključen), če:
• priključek naročijo pred ali med gradnjo omrežja v naselju;
• se v roku 90 dni od izvedbe priključka naročijo na storitve 

pri izbranem ponudniku storitev.*

IZGRADNJA SEKUNDARNEGA DELA 
OMREŽJA
Sekundarni del omrežja je del med primarnim delom omrežja 
ter fasado objekta. Ta del omrežja se lahko izvede v zemeljski 
ali zračni izvedbi (po obstoječih elektro ah telekomunikacij
skih drogovih). V primeru zemeljske izvedbe je potreben izkop 
po zemljišču lastnika parcele. Izkop lastnik/uporabnik zagoto
viti sam, Rune-SI d.o.o. pa mu bo vgradil cev in optični kabel.

Izvedba sekundarnega dela omrežja vključuje:
• montažo optičnega vodnika do in znotraj hiše do mesta

optične priključne doze (do 10 m dolžine in 2 preboja);**
• namestitev in priklop optičnega modema;
• preizkus delovanja povezave.
Po izvedbi priključka stranka postane lastnik vse notranje 
inštalacije razen modema, ki ostane v lasti Rune-SI d.o.o. za 
potrebe zamenjave v primeru nedelovanja.

Projekt se bo izvajal v obdobju med letoma 2019 in 2021. 
Najprej bo potekalo projektiranje, ki se bo začelo vsak čas, 
vendar je ta postopek relativno dolgotrajen. Haloško območje 
bo pokrito iz dveh central, S32 je locirana v Majšperku, S36 
pa v Markovcih. Občina Zavrč bo v celoti pokrita iz centrale 
S36, ki pokriva še 13 drugih okoliških občin, medtem ko cen
trala S32 pokriva 12 občin. Ko bo projektna dokumentacija 
pripravljena, se bo v vseh občinah znotraj centrale S36 gradnja 
začela istočasno.

ALI LAHKO DOBIM PRIKLJUČEK RUNE 
POZNEJE?
Uporabnikom, ki priključka v času gradnje omrežja RuNe ne 
bodo naročili, bo optični priključek RuNe samo omogočen 
(ne bo zgrajen do hiše). Priključek je možno naročiti kadar 
koli, vendar bo strošek izgradnje priključka v primeru poznej
šega naročila bistveno višji kot med gradnjo omrežja RuNe.

Za dodatne informacije, vprašanja, dokumentacijo itd.: 
Spletna stran RuNe: www.ruralnetwork.eu
E-naslov: dominik.salamon@ruralnetwork. eu 

marko.salamon@ruralnetwork.eu

• Če se uporabnik na storitve ne naroči v roku 90 dni, mu bo 
zaračunana izvedba sekundarnega dela omrežja po ceniku izva
jalca (dejanski stroški).
** Mogoča je namestitev naprave na poljubno mesto v stanova
nju, v tem primeru se vsak dodatni meter inštalacije zaračuna po 
ceniku izvajalca.
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Rimski tabor prvič v Zavrču
Z dva tisoč let starimi rimskimi zgodbami in ustvarjalnimi 
delavnicami so najmlajši prebivalci Zavrča spoznavali življe
nje Rimljanov. V občini Zavrč je namreč prvič v sklopu pra
znovanja občinskega praznika potekal Rimski tabor. Prvi 
udeleženci so bili učenci završke osnovne šole, njihovi učite
lji, predstavniki društev v občini ter vodstvo završke občine z 
županom Slavkom Pravdičem.

»Iz antičnega mesta Poetovio so se Rimljani za nekaj časa pre
selili v Zavrč, ki ima prav tako bogato zgodovino, kar so Zavr- 
čani želeli tudi obuditi in pokazati z nedavnim Rimskim tabo
rom. Pripravili so ga na travniku za gasilskim domom, kjer 
bodo tabor v prihodnjih letih samo še širili,« je med drugim 
povedal završki župan Slavko Pravdič.
»Prvi tabor je namenjen samo kratki predstavitvi rimske zgo
dovine, s katero je nedvomno povezan tudi Zavrč z okolico, 
saj skozi Zavrč vodi tudi rimska cesta,« je dodal Pravdič in 
obljubil, da bo prihodnje leto v Zavrču še več rimskih vsebin.

RIMSKI LEGIONARJI Z BOJNO OPREMO
Osrednjo vlogo na Rimskem taboru pa je imelo Društvo Poe
tovio LXIX— Društvo za rimsko zgodovino in kulturo Ptuj, ki 
je na kratko obudilo dva tisoč let stare rimske zgodbe, ki jih je 
mogoče doživeti na Rimskih igrah na Ptuju, v rimskem taboru 
Poetovio.
Letošnje XII. Rimske igre so Ptujčani pripravili v počastitev 
1950. obletnice zbora vojskovodij v Petovioni, na katerem jih

je Markuš Antonius Primus nagovoril, da so potrdili Vespa- 
zijana za cesarja, so med drugim lahko slišali tudi udeleženci 
Rimskega tabora v Zavrču.
Andrej Klasinc, predsednik Društva Poetovio LXIX— Društva 
za rimsko zgodovino in kulturo Ptuj, je na završkem taboru na 
zanimiv način predstavil rimsko zgodovino in vlogo Ptuja kot 
najstarejšega slovenskega mesta. Predstavljena so bila tudi zna
čilna rimska oblačila, rimski vojaki pa so prisotnim omogočili, 
da so si lahko v živo ogledali opremo, ki so jo takratni legio
narji nosili. V času rimskega imperija so bili legionarji glavnina 
pehote rimske vojske, možje, ki so imeli na sebi do 40 kg težko 
opremo, ta pa je zahtevala dobro vzdržljivost in telesno pripra
vljenost, smo med drugim slišali na taboru.
V Zavrču pa so imeli nekateri tudi priložnost popeljati se s 
kvadrigo, z rimskim bojnim vozom. Vajeti kvadrige je držala 
Marjana Logar Kelc.

ARHEOLOG IVAN TUŠEK PREDSTAVIL 
VSEBINO NOVE KNJIGE
Prvi Rimski tabor so v Zavrču zaključili s predstavitvijo knjige 
o Rimljanih z naslovom
Rimska vojska ter legiji VIII. Avgusta in XIII. Gemina v Peto
vioni, avtorja Ivana Tuška, priznanega arheologa in konserva
torskega svetnika. Na kratkem predavanju je Tušek predstavil 
značilnosti in pomen rimske vojske ter njen pomen na sloven
skem ozemlju ter pomen petovionskih legij. Nova knjiga Ivana 
Tuška je izšla letos jeseni.

Besedilo in foto: TM
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Prvi Večer pesmi, poezije in vina
Občina Zavrč in Turistično društvo Zavrč sta bila organizator
ja letošnjega prvega Večera pesmi, poezije in vina. Ta prijetni 
dogodek je potekal v sklopu občinskega praznika v petek, 4. 
oktobra, na dvorišču dvorca Zavrč, na njem pa so predstavili 
drobce o bogati kulturi Zavrča in okolice.

Občinstvu so se predstavili glasbeni gostje in recitatorji, odlič
ni završki vinogradniki so svoja izbrana vina ponudili v grajski 
kleti, sladke in slane dobrote pa so ponudile završke gospodi
nje. Ob tej priložnosti so na grajskem dvorišču namenu preda
li prvo knjigobežnico, ki je narejena iz sodčka, zanjo pa velja 
»Prinesi ali odnesi knjigo in uživaj v branju!«.

Prijetno druženje se je začelo z nagovorom župana Slavka 
Pravdiča, ki je dejal, da si želijo, da to druženje postane tra
dicionalno, ob tem pa tudi, da obudijo življenje v dvorcu in 
kleti dvorca, ki je zares prostorna in enkratna. Nato se je nada
ljeval kulturni program ob branju in petju pesmi, nastopili pa 
so: učenki OS Cirkulane - Zavrč, pesnik Marijan Brunec, Moški 
pevski zbor Obrtnik Slovenska Bistrica - Polskava, Zenska klapa 
Angeluš ter ljudske pevke in ljudski pevci Trta KUD Maksa Fur
jana Zavrč.
V grajski vinski kleti so se predstavili vinarji z nagrajenimi, 
odličnimi vini in kozarec dobrega so tokrat ponudili vinarji:
Vina Kotolenko, Vinski hram Kotolenko iz Dubrave Brega, 
Vinogradništvo Kokot Turistična kmetija Pungračič, Turi
stična kmetija, vinotoč Fajfar.

TM

Pesnik Marijan Brunec

Moški pevski zbor Obrtnik Slovenska Bistrica - Polskava

25 let završkega kulturno-umetniškega društva
KUD Maksa Furjana Zavrč je 12. oktobra obeležilo 25-letnico Čanje naših prijateljev pevcev in godcev smo sklenili, kot je že 
delovanja in 25 let petja ljudskih pevk. Tako smo ljudske pevke navada, s skupno pesmijo Zabučale gore. Prireditev smo orga- 
v sklopu občinskega praznika priredile že 9. tradicionalni kon- nizirale pevke same. Okrasitev odra in šopke, ki so jih prejele 
cert Čez haloške griče naj pesem doni. vse vodje skupin in tudi domače pevke slavljenke, je pripravila

gospa Nada Prelog, za kar se ji iskreno zahvaljujemo. S tem 
Na koncert smo povabile nekaj svojih pevskih prijateljev. Sre- smo tudi proslavile svojo 25-letnico ljudskega petja.
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Društvo je sodelovalo tudi na vseh prireditvah, ki jih je organi
zirala občina. Udeležili smo se tudi pohoda po poti Maksa Fur
jana, ki ga organizira pohodniška sekcija turističnega društva. 
11. novembra je potekalo martinovanje v občini Zavrč, kjer so 
sodelovala društva. Nekako je bil KUD soorganizator marti
novanja. Povabili smo šolske folkloriste in otroški pevski zbor, 
ki ga je spremljala skupina Trta. Zapele so tudi ljudske pevke,

vse skupaj pa je povezovala gospa Jožica Notersberg, ki je tudi 
pevka v skupini ljudskih pevk.
V letu, ki prihaja, vsem občankam in občanom KUD Maksa Fur

jana Zavrč želi vse lepo, predvsem pa trdnega zdravja.

Milena Potočnik,
predsednica KUD Maksa Furjana Zavrč

Novomašnik, bod'pozdravljen
Na zadnjo junijsko nedeljo je bilo v župniji Zavrč nadvse slo
vesno, ko je domačin, 28 letni Primož Lorbek iz Turškega Vrha 
pel novo mašo. Domačini in verniki iz okoliških župnij so pro
slavili novomašniško posvečenje. Ponovitev nove maše je bila 
na Hajdini, kjer je novomašnik zdaj tudi kaplan.

V Zavrču so po dolgih 50 letih ponovno dočakali novo mašo. 
Pred 50 leti je novo mašo daroval Jožef Škrinjar, v nedeljo, 30. 
junija, pa novomašnik Primož Lorbek. Slavje ob posvetitvi je 
trajalo tri dni. Novomašnikov v Sloveniji je letos šest: Gregor 
Bregar, Tadej Ložar, Rok Pogačnik, Sebastijan Tišler, Vito 
Urbanija in med njimi tudi Primož Lorbek, ki si je za svoje 
novomašno geslo izbral: »Vate zaupam, Gospod.«

Novomašnik Primož Lorbek je bil posvečen v soboto, 29. junija, v 
mariborski stolnici.

Trenutki slavja na zadnjo junijsko nedeljo v Zavrču; najprej Primoževo 
slovo od doma, nato procesija do župnijske cerkve.

NOVOMAŠNIK PRIMOŽ LORBEK V DOMAČI 
ZAVRŠKI ŽUPNIJI PEL NOVO MAŠO
Novomašnik Primož Lorbek je bil posvečen v soboto, 29. juni
ja, v mariborski stolnici in še isti dan so ga nadvse slovesno 
sprejeli v domači završki župniji in farni cerkvi sv. Miklavža. 
Zadnja junijska nedelja pa je bila odeta v slavnostne barve. 
V sončnem nedeljskem jutru so se na domačiji novomašnika 
zbrali številni povabljeni na novo mašo in »primicijo«, kjer je 
potekalo slovo novomašnika od rodne domačije in staršev.
Na slovesu od doma je novomašniku Primožu mama Frančiška 
podelila križ, ki ga bo spremljal na njegovi duhovniški poti, 
nato pa sta mu mama Frančiška in oče Janko podelila blago
slov. Vsi skupaj so se v procesiji in v spremstvu konjenikov in
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Najlepši trenutki veselja za novomašnika Primoža in vse njegove povabljene na primiciji((. Foto: Črtica in druge zgodbe

kočije Konjeniškega kluba Zavrč iz Turškega Vrha, s katero so Do glavnega oltarja je novomašnika Primoža v procesiji spre- 
peljali novomašnika, odpravili proti Zavrču, do župnijske cer- mljalo več duhovnikov in mariborski nadškof metropolit msgr. 
kve in završke šole, kjer je bila na prostem nova maša. Alojzij Cvikl. Tam sta ga pričakala tudi završki župnik Jože

Pasičnjek in župan Občine Zavrč Slavko Pravdič, ki je novo- 
mašniku izrekel dobrodošlico in mu namenil veliko dobrih 
želja na njegovi novi poti.
Završki župnik Jože Pasičnjek je v uvodnem nagovoru med 
drugim povedal: »Dragi novomašnik Primož. 50 let je minilo od 
zadnje nove maše v naši župniji. To leto je leto pričakovanja, leto 
molitve. Zadnja leta, ko si se odločil za duhovništvo, so bila naša 
leta polna upanja in vere. Ta nedelja je potrditev naših molitev 
in vere.
Želim ti dovolj in veliko poguma. Življenjske modrosti, da bi vse 
svoje odločitve in delo potekalo v skladu z Božjo voljo. Želim ti 
osebne svetosti, saj je sveti duhovnik kot svetilnik, ki sveti vsem. 
Želim ti preprostosti in ponižnosti, to odpira pota do ljudi in nji
hovih src. Želim ti potrpežljivosti, osebne srčne dobrote in čuta za 
sočloveka. Bodi dober, saj dober duhovnik mora biti najprej dober 
človek. Vsi se veselimo s teboj. Zavedamo se, da s tvojim posveče
njem naš cilj še ni dosežen in da odslej moramo moliti za tvojo 
svetost in vztrajnost. Na novem začetku končuješ eno obdobje in 
začenjaš novo. Naj te blagoslavlja in vodi ta, ki te je poklical, naj 
te spremlja mogočna beseda naše nebeške matere Marije in naj te 
spremlja naš blaženi škof Slomšek.«

»VATE ZAUPAM, GOSPOD«
Zavrčan Primož je zadnja tri leta diakonsko službo opravljal v

ZAHVALA
Sedaj že nekaj let gradim mostove med nami in Gospodom 
tukaj med vami na Hajdini, kjer smo resnično postali pravi 
prijatelji, za katere sem Bogu izjemno hvaležen. Bogu sem 
hvaležen, da sem prišel med vas. Hkrati se vam zahvaljujem 
za vso pomoč, čestitke in spodbudne besede, ki ste mi jih 
ob tej priložnosti namenih. Hvala župniku Marijanu Feslu 
za vso pomoč pri organizaciji tako pomembnega dogodka v 
mojem življenju 
— nove maše.
Na pot duhovništva stopam z novomašnim geslom: »Vate 
zaupam, Gospod.« Zakaj ravno to geslo? Po naravi sem 
tak, da se vsakega dela lotim z zaupanjem v Gospoda. Na 
pot duhovništva odhajam z resničnim zaupanjem Vanj in z 
željo, da bi zmogel biti dober pastir, dober duhovnik, dober 
graditelj mostov med Njim in ljudmi. Želim si, da na poti 
duhovništva ne bi nikoli zapravil Njegovega zaupanja.
Zato si želim, da bi skupaj zgradili še mnogo mostov prijatelj
stva med nami in Gospodom. In da nikoli ne bi zapravil vašega 
zaupanja.

Kaplan Primož
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Primož Lorbek je zdaj kaplan v župniji Hajdina. Tam je imel tudi
ponovitev nove maše, 1 5. avgusta pa je mašo daroval tudi v podru- da ostaja na Hajdini, pa je V svojem nagovoru poudaril tudi 
žnični cerkvi Marije Vnebovzete v Slovenji vasi. Foto: TM hajdinski Župan mag. Stanislav Glažar.

župniji Hajdina. Na Teološki fakulteti v Ljubljani je študiral 
do tretjega letnika, nato pa v sklopu programa Erasmus+ nada
ljeval triletni študij teologije v Zagrebu.
Za novomašno geslo je izbral vrstico iz 31. psalma: »Vate 
zaupam, Gospod.« Primož je pojasnil, zakaj je izbral ravno to 
geslo: »Po naravi sem tak, da se vsakega dela lotim z zaupanjem 
v Gospoda. Na pot duhovništva odhajam z resničnim zaupanjem 
Vanj in z željo, da bi zmogel biti dober pastir, dober duhovnik, 
dober graditelj mostov med Njim in ljudmi. Želim si, da na poti 
duhovništva ne bi nikoli zapravil Njegovega zaupanja.«

PRIMOŽ LORBEK OSTAJA V ŽUPNIJI 
HAJDINA
Nedelja, 14. julija, je bila za novomašnika Primoža Lorbka 
še ena od letošnjih slavnostno obarvanih. V župniji Hajdina, 
kjer je uradno nastopil službo kaplana, za kar mu je posebej 
čestital župnik, naddekan in njegov najboljši mentor Marijan 
Fesel, pa so novomašnika pričakali številni verniki iz hajdinske 
župnije, njegovi sorodniki in prijatelji. Da so veseli in ponosni,

NOVOMAŠNIKU POMAGALO VELIKO 
PRIDNIH ROK OD ZAVRČA DO HAJDINE IN 
ŠE DLJE
Slovesnost ob novomašniškem posvečenju je bila velik orga
nizacijski zalogaj. Za liturgični ceremonial je poskrbel bogo
slovec Simon Lampreht, za drugi ceremonial pa bogoslovec 
Florjan Ungar. Slovesno bogoslužje so v Zavrču s petjem spre
mljali pevci župnij Sv. Marko niže Ptuja in Zavrč pod vod
stvom zborovodkinje Alenke Do manjko Rožanc, na Hajdini 
pa je prepeval cerkveni pevski zbor župnije Sv. Martin, zaigrali 
pa so tudi Štajerski frajtonarji. Po končani sveti maši na Haj
dini je pred cerkvijo sledila pogostitev z domačimi dobrotami, 
ki so jih pripravili pridne gospodinje in gospodarji, podobno 
kot na dan nove maše v završki župniji, kjer je pri organizaciji 
tako velikega in zahtevnega dogodka, poleg Občine Zavrč in 
vseh društev iz občine Zavrč, gasilcev PGD Slovenja vas in 
Konjeniškega kluba Bori, pomagalo veliko pridnih rok.

Tatjana Mohorko 
Foto: Črtica in druge zgodbe

Spoštovane župljani Župnije Zavrč!
Počasi se letošnji advent preveša v božično praznovanje. Dolgi 
zimski večeri, kratki dnevi, pa še ti dostikrat oviti v meglo, so 
kot izraz našega hrepenenja po luči in svetlobi. Zato ob božič- 
no-novoletnih praznikih radi okrasimo svoje hiše in stanovanja 
z lučkami. Tudi sicer, ko je v hiši tema, prižgemo luč. Poskr
bimo, da bo tudi v naših srcih svetlo, da bo prevladovala luč, 
kljub temi različnih osebnih stisk in razočaranj.
Apostol Janez v evangelijskem odlomku božičnega praznika 
ugotavlja, da je prava luč prišla na svet, da pa tema te luči ni 
sprejela! Podoba človeštva v vsej zgodovini! Podoba človeštva 
danes! Tudi nas. Kako radi ostajamo zaprti pred vsem. Da nas 
nič ne vznemirja! Raje imamo temo, da se ne bi videlo naše 
življenje. Da ne bi videli vsega tega, kar nas ovira pri bogatenju 
naših duš in src! Nekaj podobnega sta doživljala tudi Jožef in 
Marija, ko sta v prvi božični noči iskala prenočišča. Vrata in
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V završki župniji so po petdesetih letih slavili zlato mašo završkega 
rojaka Jožefa Škrinjarja. Foto: arhiv župnije

okna so se le za hip odprla, pa v istem trenutku spet tesno 
zaprla. Bodo tudi naša vrata in okna ostala zaprta pred lučjo, 
ki prihaja na svet in ki želi posvetiti na naša življenja?
Na stežaj odprimo vrata prihajajočemu odrešeniku, odprimo 
okna svojih duš, da bo v nas vdrlo čim več svetlobe in božje 
svežine! Odstranimo vse, kar bi oviralo božji luči in svetlobi, 
da bi prišla tudi do naših src.
Zato želim, da v vsej naglici, v vsej obilici dela, vsaj malo 
zaustavimo svoj korak! Da se umirimo! Da presodimo, kako 
naprej in katera smer je prava! Vsem vam oziroma nam želim 
obilje božičnega miru, božje luči v naših srcih. Naj On, ki pri
haja kakor luč, daje smisel našemu življenju!
Obenem vam v novem letu želim dosti zdravja, uspehov pri 
delu in v šoli, bolnikom zdravja in moči, da bi zmogli nositi 
svoj križ, vsem, ki ste v kakršni koli stiski, da bi znali naj
ti pravo pot in izhod iz stiske! Predvsem pa nam želim dosti 
poguma za gotov in trden korak v novem letu.

Vaš župnik Jožef Pasičnjek

Gotovo ste mnogi že slišali, da sem s 1. avgustom prevzel 
tudi Župnijo sv. Barbare v Cirkulanah. Dela je kar naenkrat 
več. Zato prosim za razumevanje, če včasih ne bom mogel 
ustreči vsem vašim željam. Vsekakor je prav, da bratsko sto
pimo naproti vernikom sosednje župnije, ki so ostali brez 
stalnega duhovnika. Sicer je g. Emil še v Cirkulanah in živi 
v tamkajšnjem župnišču, za kar sem mu iz srca hvaležen, saj 
mi je v veliko pomoč.
Kljub temu da življenje poteka utečeno (skoraj kot do 
sedaj), pa je prišlo do nekaterih sprememb. Svete maše ob 
nedeljah sicer še ostajajo, kot so bile. Za zdaj ostajamo pri 
dveh nedeljskih mašah. Ce pa bi se izkazalo, da bi bila ali 
rana ali pozna maša preslabo obiskana, bomo šli na samo 
eno mašo v nedeljo.
Pri verouku praktično ni sprememb, razen da imajo kate- 
histinje kakor tukaj, tako tudi tam kakšno uro verouka več. 
Sicer pa se z otroki pri verouku srečujem tudi sam v obeh 
župnijah, kolikor je to le mogoče.
Priprava na zakramente, predvsem na zakrament sv. krsta, 
poteka enkrat na mesec v obeh župnijah. V Cirkulanah je to 
vsako zadnjo soboto v mesecu, pri nas pa v zadnjem tednu 
v mesecu, po dogovoru, kateri dan v tednu. Največkrat je 
to sreda.
Vsak mesec (v prvem tednu) imamo tudi sestanke z župnij
skim svetom in Karitas, da usklajujemo datume svetih maš, 
obredov in vsega, kar se bo dogajalo.
Uradnih ur praktično ne more biti, ker nikoli ne vem, kdaj 
bom moral biti tam in kdaj bom doma. Zato prosim za 
razumevanje. Po telefonu pa sem vsekakor dosegljiv in me 
lahko kadar koli pokličete na mobilno tel. št. 041 604 011. 
Prosim vas, da z razumevanjem sprejmete razmere, ki so 
nastale. Za to se vam iz srca zahvaljujem.

Iz župnijske kronike - leto 1923
15. avgusta je bil zopet tabor mladinskih organizacij pri Devi
ci Mariji, katerega so se udeležili tudi Hrvati. Glavni govornik 
je bil g. dr. Jeraj, bogoslovni profesor v Mariboru.
Ob vednem češčenju je vodil tridnevnico g. Lapuh iz Celja, ki 
je s svojo znano strogostjo na podlagi lepih, pretresljivih zgle
dov odvračal zlasti mladino od grešnega življenja in napeljeval 
k čednostnemu življenju. S pomočjo domačih duhovnikov so 
imeli vsi župljani priliko opraviti sv. spoved, kakor se jim je za 
to da vsako leto v adventu in postnem času na razpolago tuj 
spovednik.
Na iniciativo g. dekana so vsi dekanijski dušni pastirji pristopi
li k lavantinski skupščini duhovnikov — tretjerednikov.
Nek izreden dogodek smo beležili to leto. 17. septembra 
namreč je prišel presvetli g. škof dr. Andrej Karlin na obisk 
v kanoniške gorice. Iz Ptuja je Presvetlega pripeljal s svojim 
vozom g. dekan že proti noči v Zavrč, kjer je prenočil, dru
go jutro pa maševal. Ministriral mu je domači kaplan Konrad

Jarh, za kar je dobil v spomin lepo fotografijo Presvetlega in 
svetinjico blagoslovljeno od samega papeža Pij a XI. Presvetli 
se je podal v spremstvu g. stolnega dekana dr. Ivana Toma
žiča, domačega g. dekana in kaplana h kanoniškim goricam, 
kjer mu je g. stolni dekan pripravil v imenu celega kapiteljna 
obed. Se isti dan se je odpeljal od kanoniških goric na ormo
ško postajo.
24.9. je g. stolni prošt dr. Martin Matek ob asistenci g. stol
nega dekana in g. kanonika R. Janežiča in domačega g. deka
na ter drugih duhovnikov blagoslovil novi zvon za kapiteljsko 
kapelo v Lovrečanu na Hrvaškem. Zvon tehta 54 kg.
Nabavil se je tudi novi zvon (ton »a«) za podružno cerkev sv. 
Janeza. Nabirala sta prispevke Belšak Ivan in Franc Stumber- 
ger iz Gorenjskega vrha. Na Stefanovo je blagoslovil g. dekan 
ob številni udeležbi ljudstva novi zvon, ki tehta 56 kg, ter sta
ne 22.000 kron. S slovesno sv. mašo se je končala slovesnost.

Jožef Pasičnjek, župnik
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Dogodek pri spominski plošči
Občina Zavrč je tudi pred letošnjim dnevom spomina na 
mrtve 30. oktobra pripravila komemoracijo pri spominski plo
šči Padlim za svobodo, hkrati pa so v občini s krajšim kultur
nim programom počastili tudi dan reformacije.

Slavnostni govornik na spominskem dogodku je bil župan 
Občine Zavrč Slavko Pravdič, ki se e v nagovoru spomnim 
veličine praznovanja dneva reformacije in spomnil na letni
co 1550, ko je Primož Trubar s Katekizmom postavil temelje 
slovenskemu knjižnemu jeziku. Ob tem je zbrane pozval, da 
se spomnijo vseh borcev, talcev in žrtev vojnega in povojne
ga nasilja, ki so padli za svobodo v času NOB in vseh, ki so 
dali življenja za svobodo in neodvisnost slovenskega naroda. V 
nadaljevanju je obsodil vse zločine proti človeštvu in množične 
kršitve človekovih pravic. V spominski plošči je župan z dele
gacijo položil cvetje in prižgal sveče.

TM
Utrinek s spominskega dogodka v Zavrču. 
Foto: občinska uprava

Miklavžev večer polepšale praznične pesmi
Ljudski pevci Trta in KUD Maksa Furjana Zavrč so v soboto, 
7. decembra, v završki kulturni dvorani priredili tradicionalni 
Miklavžev večer. Nastopih so domači pevci, pevke in godci,

mladi pevci, solist Ivan Švajgl ter glasbeni gostje od blizu in 
daleč.

TM

2>(DJS£C/? 1s£cV



Stran 22 December — gruden 2019

Spoštovani občani, spoštovane občanke občine Zavrč!
Prisrčno vas pozdravljamo tudi iz šol
skih klopi. Leto je minilo, kot bi mignil. 
Kljub temu da smo prehodili šele prvo 
tretjino šolskega leta, smo bili v naši 
šoli izjemno dejavni. Za nami je že kar 
nekaj dogodkov, dejavnosti in priredi
tev, ki nam jih, roko na srce, prav goto
vo ne bi uspelo izpeljati brez marljivih 
završkih učencev, staršev in lokalne 
skupnosti. Upam, da smo v tem letu 
v vaših spominih že pustili čudovite 
drobce, ki se jih z veseljem spominja
te in jih vedno znova radi sestavite v 
mozaik. Naši zvedavi učenci se pogu
mno lotevajo novih izzivov in pletejo 
nove niti znanja. Zagotovo je pomemb
no, da se skupaj z njimi ustavimo, jim 
prisluhnemo in se zavedamo, da smo 
jim vzgled. Tudi v prihodnje si želimo 
tako učinkovitega povezovanja z vami,

dragi starši, prav tako pa sodelovanja 
med šolo in lokalno skupnostjo, saj 
se zavedamo, da bomo le s skupnimi 
močmi zmogli preplezati prav vsako 
oviro in preplavati še tako širno mor
je. Veseli smo, da skupaj rišemo nova 
obzorja in pišemo nova poglavja.
Ob koncu leta vam želim, da preživite 
mirne božično-novoletne praznike v 
družbi tistih, ki vas osrečujejo. Želim 
vam tudi, da izberete svoje čudovite 
spomine preteklih mesecev, jih »zapa
kirate« v vrečo življenja in takrat, ko 
na nebu morda ne bo svetilo sonce, 
odprete. Naj vam prihodnje leto 2020 
nasuje obilo uresničenih želja, prepri
čana pa sem, da je najpomembnejša 
le ena - zdravje!
Ravnateljica OŠ Cirkulane - Zavrč

Suzana Petek

L

Utrinki iz vrtca v Zavrču
Lep dober den iz vrtca v Zavrču. Spet smo zakorakali v novo 
šolsko leto, polno novih doživetij. V septembru sta se v vrt
cu oblikovali dve skupini, v kateri so vključeni otroci, stari 
1-6 let. Letos se je v vrtec na novo vključilo kar lepo šte
vilo otrok, predvsem starih eno leto, kmalu se nam bodo 
pridružili še malo starejši, vpise pa imamo že v drugem letu. 
Tisti, ki ste še doma, se nam pridružite, nekaj prostih mest 
še imamo.

Septembra so se otroci navajali na nove prijatelje in pravila 
v vrtcu, veliko smo se družili in se spoznavali. Poleg tega 
smo se naučili kako novo pesmico, rajalno igro in spoznava

li okolico vrtca. Vključili smo se tudi v projekt »Trajnostna 
mobilnost«, v okviru katerega smo otroke in starše spod
bujali k peš hoji v vrtec. Ta projekt je bil zelo dobro sprejet, 
odločili smo se, da ga spomladi ponovimo. Vsak dan so spo
znali kaj novega.
Oktober je bil posvečen tednu otroka, zato smo upošteva
li želje otrok o izbirah dejavnosti, vzgojiteljice pa smo jim 
pripravile še veliko zanimivih iger. Igrali smo se tržnice s 
sadjem, odšli v šolski kino, se igrali z naravnimi materiali, 
imeli kostanjev piknik, izvedli projekt Ulice otrokom. Sta
rejši otroci pa so se udeležili krosa cicibanov in cicibank na

Foto: arhiv vrtca
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mestnem stadionu na Ptuju itd. Poleg teh dejavnosti 
smo spoznavali naravo z vsemi darovi, ki nam jih daje. 
Sodelovali smo v evakuacijski vaji z osnovno šolo ter 
skupaj z učenci nastopili ob dnevu šole, obiskala nas je 
tudi medicinska sestra, ki je otrokom predstavila pomen 
čistih zob, si ogledali gledališko predstavo ...
Vzgojiteljice pa smo jim poleg vseh teh dogodkov še 
vsakodnevno pripravile vrsto zanimivih dejavnosti, v 
katerih so spoznavali sebe, druge otroke, naravo, ki nas

obdaja, poslušali zgodbice in jih pripovedovali, pesmice, se 
urili v telesnih dejavnostih, reševali matematične naloge, 
se seznanjali z različnimi likovnimi tehnikami, pilili ročne 
spretnosti, se navajali na samostojnost pri osebni higieni in 
hranjenju. In še veliko, veliko novega, ki je otrokom koristno 
in pomembno za njihov vsestranski razvoj.
Pred nami pa je eden izmed najbolj veselih mesecev v letu, 

v vrtcu ga poimenujemo kar veseli december. Ta mesec se 
bo vrstilo veliko dogodkov v pričakovanju dobrih mož in pra
znovanja najlepših praznikov v letu. Zato vam, dragi bralci, 
otroci in vzgojiteljice, želimo vesele praznike, v novem letu 
pa veliko zdravja, sreče, osebnega zadovoljstva in miru.

Vzgojiteljica Slavica Vindiš

Drobci mozaika - naša rimska pravljica
Letošnja kulturna prireditev na šoli v Zavrču je prav goto
vo vse popeljala v rimski antični svet. Po Cezarjevo bi lahko 
mirne duše rekli, da je na četrtkov večer v Zavrču »padla 
kocka«. »Drobci mozaika«, kakor smo poimenovali prire
ditev, so sestavili pisan mozaik rimskih podob in ponovno 
dokazali, da je s skupnimi močmi možno prav vse.

Velikokrat se premalo zavedamo, kakšno vlogo je pravza
prav v naših krajih odigrala zgodovina, zato smo se brez 
pomislekov odločili, da jo obeležimo ravno v času, ko smo 
v šolsko skupnost sprejeli naše najmlajše, prvošolčke. Dele
žni smo bili rimskega spektakla v izvedbi učencev in otrok iz 
vrtca. Nad njimi so budno bdele njihove vzgojiteljice in uči
teljice, vsaka točka pa je bila izjemen kazalnik, da se učenci 
izjemno radi vživijo v zgodovinske like ter jim s svojim zna
čajem dajo še dodatno vrednost. V uvodu so nas nagajivo 
pozdravili najmlajši iz vrtca Zavrč, ki so prikazali tudi nagaji
vo plat najmlajših Rimljanov.
V glasbo so nas popeljali glasbeni Rimljani - učenci pevske
ga zbora. Sledile so čudovite plesne točke učencev 1., 2., 
3. in 4. razreda, ki so z izraznim plesom prikazali glasbeno 
umetnost starega Rima. Celotno prireditev so nad sceno

bdeli rimski bogovi. Le kdo ne pozna ljubečega Amorja, 
prelestne Venere, bojevitega Marsa itn.? V bogove so se 
preobrazili učenci 9. razreda in v obliki dialoga predstavi
li tudi pomen rimskih božanstev. Prireditev sta povezovala 
učenca, ki sta bila v vlogah barbarske deklice in rimskega 
vojaka. S svojimi dialogi sta med povezovanjem gledalcem
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Najlepši utrinki s praznovanja dneva šole v Zavrču 
Foto: Ivo Zupanič

približala tudi odnose med Rimljani in barbarskimi ljudstvi. 
Šestošolci so zakorakali v bojevniškem plesu in verjamem, 
da seje vsakdo izmed nas počutil kot na pravem gladiator
skem dvoboju. Vsekakor pa rimske prireditve ne bi bilo brez

slavnih vojakov, ki so konec koncev nekoč stopali tudi po 
naših tleh: rimskih legionarjev. Te so lepo upodobili učen
ci 8. razreda, ki so na šaljiv način prikazali vojaško življenje 
legionarjev. Učenci 7. razreda so nas popeljali v svet latin
skih izrekov, učenci 5. razreda pa so nam postregli z obi
lico poučnih informacij o zgodovinskih virih na območju 
Zavrča. Prireditev smo lepo zaokrožili s slavnostnimi oblju
bami naših prvošolčkov. Ne samo da so obljubili, da bodo 
vsa leta zgledni in marljivi učenci, včeraj so pokazali, da se 
znajo prav mojstrsko preleviti v čudovite zgodovinske like 
in odlično nastopati. Po končani prireditvi smo si v jedilnici 
ogledali še zgodovinsko razstavo o Zavrču in strumno zako
rakali počitnicam naproti.
Prireditev je bila kazalnik, da zmoremo prav vse. Da znamo 
biti odlični plesalci, vojaki, recitatorji, pevci, pripovedovalci, 
zgodovinski liki. Da znamo biti to, kar smo zmeraj - otroci, 
ki skupaj s prijatelji z igro spoznavamo preteklost, ki daje 
roko sedanjosti. Najpomembnejše pa je, da pri tem neznan
sko uživamo. In to je to, kar šteje, kajne?
AVE!

Laura Mohorko Kumer

Tržnica poklicev v Zavrču
Tržnica poklicev je bila na naši šoli 
letos v Zavrču. Tržnico poklicev izvede
mo vsako leto, lani v Cirkulanah, letos 
v Zavrču, naslednje leto pa spet menja
mo kraj.

Takšno obliko posredovanja podatkov 
našim učencem in njihovim staršem 
izvajamo že od leta 2007. Vse pred
stavitve potekajo v sejemski obliki. 
Srednje šole, dijaški domovi, različna 
podjetja se predstavijo po naših učil
nicah. Obiščejo nas učitelji in učenci 
iz srednjih šol. Če je le mogoče, so to

naši nekdanji učenci, ki poznajo našo 
šolo, naše učence in jim lažje razložijo 
in predstavijo nadaljnje izobraževanje. 
Na naši šoli v Zavrču se je 3. decembra 
2019 predstavilo 19 srednjih šol in gim
nazij, dijaški dom in Obrtno-podjetni- 
ška zbornica Ptuj.

Predstavili so se:
- Biotehniška šola Ptuj,
- Strojna šola Ptuj,
- Elektro in računalniška šola Ptuj,
- Ekonomska šola Ptuj,
- Gimnazija Ptuj,

n i?
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-Gimnazija in srednja kemijska šola Ruše,
- Srednja gradbena šola in gimnazija Maribor,
- Lesarska šola Maribor,
- Prometna šola Maribor,
- Srednja šola za prehrano in živilstvo Maribor,
- III. gimnazija Maribor,
- Prva gimnazija Maribor,
- Srednja šola za gostinstvo in turizem Maribor,
- Srednja zdravstvena in kozmetična šola Maribor,

- Šolski center Rogaška Slatina,
- Biotehniška šola Maribor,
- Gimnazija Ormož,
- Gimnazija Frana Miklošiča Ljutomer,
- Škofijska gimnazija AMS Maribor,
- Dijaški dom Škofijske gimnazije AMS Maribor,
- Območno obrtno-podjetniška zbornica Ptuj.
* Tolič pleskarstvo, izolacije, gradbeništvo in inženiring, 
d.o.o., Medribnik,
* Majhen Sebastien s.p. - montaža, servis Toplotne tehni
ke, Zgornja Hajdina,
* Janžekovič Vladimir s.p. - EI e kt ro i n sta I ate rstvo, Stojnci,
* Ribarnica Delfin, potujoči gostinski obrat Delfinček - 
Mahorič Jožef s.p., Ptuj.
Tržnice poklicev so se udeležili učenci sedmih, osmih in 
devetih razredov, skupaj s svojimi starši, iz Cirkulan in 
Zavrča. Učenci so dobili koristne informacije in napotke za 
nadaljnje izobraževanje. Naslednji dan so povedali in opi
sali svoje občutke in doživetja. Bili so zadovoljni, dobili so 
odgovore na zastavljena vprašanja. Po končani predstavitvi 
smo se vsi udeleženci tržnice družili v jedilnici šole. 
Zahvaljujemo se vsem srednjim šolam, dijaškemu domu in 
podjetnikom za predstavitve, za čas, ki so si ga vzeli za naše 
učence, in seveda dobro voljo, ki je ni manjkalo.

Ana Belšak, svetovalna delavka

Obisk lokalne mlekarne 
in pekarne
V ponedeljek, 18. novembra, smo 4. in 5. razredi iz obeh 
lokacij, Cirkulane in Zavrča, obiskali mlekarno Vindiš in 
pekarno Blanka. Zjutraj smo si učenci vzeli malico in jo 
pojedli. Ob pol devetih smo odšli na avtobus, ki nas je 
odpeljal najprej na kmetijo Ide Vindiš Belšak v Spodnji 
Leskovec.
Gospa Ida nam je pokazala teličke, krave molznice, konja, 
hleve, različne stroje, silose ter prostor, kjer se molzejo 
krave. Ob koncu smo se zbrali v topli kmečki sobi. Tukaj 
Tam smo se posedli za pripravljene mize in poskusili nava-

Na obisku na kmetiji. Foto: arhiv OŠ

dni, marelični, čokoladni in božični jogurt. Posladkali smo 
se tudi z domačimi, sveže ocvrtimi miškami. Ogled in 
pogostitev sta hitro minila in že smo se z avtobusom odpe
ljali v Slatino na ogled pekarne Blanka. Sprejela nas je 
gospa Blanka. V sprejemni sobi nas je vse lepo pozdra
vila in spregovorila nekaj besed o pekarni. Predeno smo si 
šli pogledat stroje in peči za peko kruha in keksov, smo si 
vsi nadeli čepice. Nazadnje smo šli v skrivno sobo. Tam je 
potekala peka piškotov. Omamno je dišalo. Gospa Blanka 
nas je postregla še s toplimi piškoti. Bili so izvrstni. Na tem 
naravoslovnem dnevu smo se veliko naučili, saj smo vide
li, kako poteka proizvodnja mleka in kruha. Želela bi, da bi 
imeli več časa in bi tudi vsa ta dela sama poizkusila. V ime
nu obeh lokacij se zahvaljujem za ta kraseni in poučeni dan.

Klara Cestar, 5. b
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Tehniška dneva v 1. b

Izdelki, ki so nastali na tehniškem dnevu. Foto: arhiv OŠ

V letošnjem šolskem letu smo izvedli že dva tehniška dneva. 
Bili smo zelo uspešni, saj so nam na pomoč priskočile tudi 
mamice. Na prvem smo izdelovali izdelke iz jesenskih plo
dov. Nastale so čudovite stvaritve. Na drugem pa smo izde
lovali božične okraske in voščilnice. Učenci so bili s pomočjo 
mamic zelo uspešni. O dnevu so povedali:
Tjaša: Želim si še več takih dni dejavnosti, da bo mami zra
ven.
Gal: Bilo mi je super skupaj z mojo mami.
Adrijan: Ko je bila mami z mano, sem bil zelo srečen.
Žiga: Z mano je bila moja »nana«. Želim si, da bi še večkrat 
prišla.
Taj: Meni sta pa pri delu pomagali teta Simona in učiteljica. 
Želim si, da bi mami dobila dopust in prišla z mano v šolo, 
ko bomo spet imeli tehniški dan.

Pohod med krošnjami

V ' "Vh v V'.
Naša ekipa brez fotografinje, mentorice Maje. Foto: Maja TašnerPogled na stolp Poti med krošnjami. Foto: Vili Jurgec

V soboto, 12. oktobra, smo izpeljali jesenski planinski izlet 
mladih planincev in čebelarjev na Roglo. Natančneje, žele
li smo si ogledati tamkajšnjo novo pridobitev Sprehod med 
krošnjami. Spoznali smo tudi improvizirano pohorsko vasi
co in jo mahnili po gozdnem kolovozu na Pesek.

Čudovita jesenska narava se je kopala v sončnih žarkih in 
nam slikala čarobne jesenske podobe. Z dobro razpoloženi
mi 28 otroki smo uživali tudi njihovi spremljevalci. Posebej 
pohvalno je, da se nam je pridružilo veliko novih članov.
Pot med krošnjami leži v osrčju mogočnih pohorskih goz
dov, na vrhu Rogle, na nadmorski višini 1517 metrov.
Pot nam pokaže edinstvenost pohorske narave in v nas 
vzbudi občutek za njeno varovanje. Skupaj smo spoznali 
drevesa krajevnih gozdov vse od korenin do vrhov krošenj 
in se srečali s številnimi živalskimi in rastlinskimi vrstami, ki 
jih lahko najdemo le na Pohorju.
Po nakupu kart smo se torej podali dogodivščini naproti. 
Najprej nas je pozdravila veverica, nato pa poučne točke s 
slikovnimi, materialnimi in pisnimi pojasnili. Na posameznih

Na stolpu Poti med krošnjami. Foto: Vili Jurgec

odcepih pa je bilo poskrbljeno še za adrenalinske navdušen
ce. Marsikdo pa je ta dan premagal tudi strah pred višino. 
Tako nas je kilometer dolga pot popeljala skozi raznolik 
gozd, v katerem smo naleteli na mnoga presenečenja, ki 
so nas poučila o naravnih procesih v gozdu. Pa tudi o tem,
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kako jih zaščititi, in o zanimivih dejstvih, ki nam bodo poma
gala razumeti, kaj gozd in njegovi prebivalci potrebujejo za 
življenje.
Seveda pa je krožno speljan 37 m visok stolp s premerom 
22 m tudi kot tehnična stvaritev vreden ogleda, saj je kon
struiran iz jeklenih in lesenih sestavov na nevsiljiv način. Po 
poučnem sprehodu med krošnjami smo pomalicali, kupili 
kak spominek in se podali do smučarske proge. Na poti smo 
uživali v improvizirani pohorski vasici, zagotovo pa je bil naj

bolj obiskan zip-line. Nato smo prehodili, kot se za planin
ski pohod spodobi, še nekaj kilometrov poti proti Pesku, si 
v Domu na Pesku žigosali dnevnike, čemur je sledila le še 
vožnja proti domu.
Mentorja Maja in Ivo se zahvaljujeva matičnemu Planinske
mu društvu Cirkulane za organizacijo in poravnavo stroškov 
prevoza, Viliju pa še za pomoč pri vodenju. Hvala tudi kole
gici Sonji in mentorju čebelarskega krožka Ediju.

Ivo Zupanič

Ponovno izjemen uspeh gimnastične ekipe

Mlajše deklice na stopničkah v družbi mentorja, učitelja Mitje 
Vidoviča

-

Na stopničkah tudi mlajši dečki. Foto: arhiv OŠ

V četrtek, 28. novembra, se je v Murski Soboti na polfinalu 
državnega prvenstva v akrobatiki zbralo 192 najboljših gim- 
nastičarjev iz 22 šol vzhodne Slovenije.

Ekipa OŠ Cirkulane - Zavrč se je ponovno zelo izkazala in pod 
mentorstvom učitelja Mitje Vidoviča in trenerke Maje Buto- 
len Zorko (GiD Ptuj) dosegla kar tri odličja in dober ekipni 
uspeh vseh tekmovalcev.
Najboljši rezultat je uspel našemu najboljšemu gimnasti- 
čarju Blažu Kopši, ki je pri starejših dečkih osvojil odlično 
drugo mesto. Ponovno je po odličju posegel Urban Vuzem,

ki je bil tretji med najmlajšimi dečki. Med osmimi ekipami 
so s tretjim mestom na stopničke stopile najmlajše deklice 
v postavi Ajla Čamdžič, Taja Belšak, Iza Domjan, Teja Kokot 
in Mija Topolovec.
Pri ekipnem uspehu so z dobrimi nastopi sodelovali še 
Aljaž Kopša, Iris Petrovič, Sara Prelog, Teja Kolednik in Katja 
Emeršič. Uspehe tekmovalcev ptujskega območja so dopol
nili še tekmovalci OŠ Ljudski vrt Ptuj z dvema odličjema in 
OŠ Juršinci z enim.
Čestitke vsem!

Športni pedagogi OŠ Cirkulane - Zavrč

Drobtinice 2019
Ker se v današnjih časih veliko 
ljudi srečuje s pomanjkanjem, je 
prav, da si med seboj pomagamo, 
pa naj gre za materialno pomoč, 
objem ali stisk roke. V soboto, 19. 
oktobra 2019, je potekala akcija 
Drobtinica.

Pred trgovinama Tuš Haložanka in Mercator v Cirkulanah sta 
bili postavljeni stojnici, pri katerih so lahko mimoidoči kupili 
kruh, pecivo, rezance, jabolčne krhlje ... in s tem prispevali
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Tudi v Zavrču so zbirali sredstva za tiste, ki so v stiski in potrebujejo 
pomoč sočloveka.

denar za otroke, ki si prehrane v šoli ne morejo privoščiti. 
Veseli smo bili tudi tistih, ki ponujenih izdelkov niste kupili, 
a ste vendar prispevali kakšno drobtinico za otroke iz social
no šibkejših družin.
Iskrena hvala gre predstavnikom 00 Rdečega križa Ptuj, 
še posebej gospe Marjani Cafuti. Velika zahvala velja tudi 
predsedniku 00 RK Zavrč Stanku Ivančiču ter poveljniku 
štaba CZ občine Cirkulane Zoranu Dernikoviču. Hvala tudi 
Društvu gospodinj Zavrč in Društvu gospodinj Cirkulane 
za pomoč pri izpeljavi projekta. Zahvaljujemo se tudi naši 
kuharici Heleni, kije pripravila rezance.
Zbrani denar bomo skrbno namenili za tiste, ki ga potrebu
jejo.

Besedilo in foto: OŠ Cirkulane - Zavrč

Športni popoldan za učence 7.-9. razreda
V Cirkulanah in Zavrču je 16. in 17. 
oktobra več kot 80 udeležencev iskalo 
zaklad.

Učenci 7., 8. in 9. razredov (izbirni 
predmet Šport za zdravje) in njihovi 
gostje (starši, stari starši, tete, strici) so 
s pomočjo mobilnih telefonov in apli
kacij ter lastnih hitrih nog in sivih celic 
iskali pot do zaklada. Pot jih je vodila 
čez osem točk v okolici šole, ki so bile 
označene s QR-kodami, na vsaki posta
ji pa so morali rešiti preprosto nalogo

P*SIMBI0ZA

na zaklad. Foto: arhiv OŠProgramerski lov

iz osnov programiranja. Udeleženci 
so tekmovali v skupinah po štiri in so 
v povprečju med postajami pretekli 
vsak pribl. 4 km. Vsem sodelujočim je 
uspelo najti zaklad in rešiti vse naloge. 
Predvsem pa so bili veseli druženja 
in gibanja na svežem zraku. Tovrstna 
dejavnost jim je bila zelo všeč, saj smo 
sodobne tehnologije, ki jih zanimajo, 
združili z gibanjem, ki ga prav tako zelo 
potrebujejo.
Dejavnost smo izvedli kot ena izmed 
treh šol v Sloveniji s podporo Digital
nega inovativnega stičišča Slovenije in 
podjetja Google v okviru evropskega

meseca Codevveek in projekta @Sim- 
bioza.
Najboljše tri ekipe smo tudi nagradi
li (USB-zapestnice, Chipolo, e-knjige, 
nahrbtniki ...), drugi udeleženci pa so 
prejeli tolažilne nagrade v obliki čoko
ladic in spominskih nalepk Codevveek. 
Mentorji - športni pedagogi -, ki so 
dejavnost pripravili v sodelovanju z 
učiteljem računalništva, so bili zelo 
zadovoljni z izvedbo, vložen trud pa 
je bil poplačan z zadovoljnimi obrazi 
vseh udeležencev.

Mitja Vidovič, vodja projekta
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Nikolina Vuzem in Bernardka Repič dobitnici 
priznanja dr. Franja Žgeča

Na slovesnosti ob svetovnem dne
vu učiteljev, ki je potekala 4. oktobra 
2019 v kulturno kongresnem centru 
Dominikanskega samostana na Ptu
ju, sta prejeli Žgečevo priznanje naši 
dolgoletni sodelavki Nikolina Vuzem in 
Bernardka Ropič.

Nikolina Vuzem je na OŠ Cirkulane
- Zavrč zaposlena od leta 2005 kot 
učiteljica razrednega pouka. Svoje 
znanje, spretnosti in sposobnosti že 
vrsto let nadgrajuje, oblikuje ter pre
daja številnim generacijam. Nikolina 
je pri svojem delu sproščena, prijetna, 
vedno opravi svoje naloge ter ohranja 
prijetno komunikacijo med zaposleni
mi. Njen prispevek k boljšemu delu in 
ugledu vzgojno-izobraževalnega zavo
da je velik. Skozi vsa leta vzgajanja in 
učenja v šoli je pospremila že številne 
dijake, študente in praktikante, pred
vsem pa jim je lahko ponudila marsi
katero življenjsko izkušnjo ali nasvet 
o vzgoji in poučevanju otrok. S starši 
ima odličen odnos. Vedno je pripra
vljena pomagati pri vseh zastavljenih 
projektih šole ter lokalne skupnosti. 
Sodeluje na vseh prireditvah šole in 
v okviru lokalne skupnosti. Je zelo 
delavna, sposobna, vztrajna, prilago
dljiva, natančna, zanesljiva in uspe
šna delavka. Naloge, ki so ji zaupane, 
opravlja zelo odgovorno. Ves čas se 
strokovno izobražuje, se udeležuje 
študijskih skupin, strokovnih regijskih 
srečanj in seminarjev v sklopu šole. 
Bernardka Ropič je v OŠ Cirkulane
- Zavrč, OE Zavrč, zaposlena od leta

Nikolina Vuzem. Foto: kolektiv OŠ 
Cirkulane-Zavrč

Bernardka Ropič. Foto: kolektiv OŠ 
Cirkulane-Zavrč

1999 kot pomočnica vzgojiteljice pred
šolskih otrok. Svoje znanje, spretnosti 
in sposobnosti že vrsto let nadgrajuje, 
oblikuje ter predaja številnim gene
racijam, s katerimi, lahko trdimo, ima 
še vedno vzpostavljen dober odnos, 
saj so navsezadnje te generacije otrok 
danes že starši, ki v vrtec pripeljejo 
svoje otroke. Bernardka je pri svojem 
delu sproščena, prijetna, vedno opra
vi svoje naloge ter ohranja prijetno 
komunikacijo med zaposlenimi. Skozi 
vsa leta vzgajanja in učenja v vrtcu je 
pospremila že številne dijake, študen
te in praktikante, predvsem pa jim je 
lahko ponudila marsikatero življenj
sko izkušnjo ali nasvet o vzgoji otrok. 
S starši ima odličen odnos. Vedno je 
pripravljena pomagati pri vseh zasta
vljenih projektih vrtca in šole ter lokal
ne skupnosti. Sodeluje na vseh prire
ditvah šole, vrtca, lokalne skupnosti, 
je odlična organizatorka kostanjevih 
piknikov v vrtcu. Vsa leta spremljanja 
različnih generacij otrok je sodelovala 
na vseh delavnicah s starši, na dnevu 
odprtih vrat, na občinskih obdarova
njih otrok, na pohodih in izletih s star
ši. Bernardka je dobra oseba, rada se 
pošali, predvsem pa hudomušne pri
gode svojega življenja rada deli s svoji

mi sodelavci v vrtcu. Prosti čas najraje 
preživi v naravi. Je velika ljubiteljica 
slovenskih gora, seveda pa trenutke 
prostega časa najraje preživi v družbi 
svoje družine. Svoje življenjske izku
šnje, nasvete in trmaste prigode raz
ličnega otroškega starostnega obdobja 
rada deli s svojima otrokoma. Tako 
znanje ali nasvete lahko uporabita pri 
svojih otrocih, s katerimi se Bernardka 
odlično razume.
Vsa leta dajeta pomemben prispevek k 
razvoju in ugledu vzgoje in izobraževa
nja v širši strokovni javnosti Republike 
Slovenije.
Predvsem pa sta obe sodelavki, Niko
lina in Bernardka, človeka z velikim 
srcem, zelo pozitivni in topli osebi ter 
trdna opora svojim sodelavcem v vseh 
situacijah in vedno pripravljeni poma
gati s svojimi nasveti!

Nikolina in Bernardka, iskrene čestitke.
Ravnateljica

Suzana Petek
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Prostovoljci v RK Zavrč so ljudje z velikim srcem

Paketi za vse tiste, ki potrebujejo pomoč sočloveka.

V občinski organizaciji Rdečega kriza Zavrč, ki jo že nekaj let 
uspešno vodi Stanko Ivančič, prostovoljcem dela celo leto ne 
zmanjka.

Poleg udeležbe na krvodajalski akciji je njihova velika skrb 
pomagati ljudem v stiski in prisluhniti tistim, ki so pomoči 
dejansko potrebni. Vzamejo si čas za prijatelje in tudi za tiste, 
ki so doma in v domovih za upokojence bolni, osamljeni. Že 
lepa misel, dobra beseda in stisk roke lahko naredijo veliko 
dobrega, in tega se završki prostovoljci še kako zavedajo.

PRAZNIČNO VOŠČILO
Vsaka beseda, vsak pogled, vsako dejanje in vsak nasmeh lah-

Na obisku pri starejših v domu upokojencev

Uspešno so se člani OO RK Zavrč vključili tudi v akcijo Drobtinica.

ko prinese srečo drugim ljudem. Vsak trenutek je lahko nov 
začetek, zato radostno pojdimo naproti novemu letu 2020. 
Da bi se vam in vašim naj dražjim uresničila vsa pričakovanja 
v novem letu,

vam zeli Rdeči kriz Zavre.

20. FEBRUARJA 2020 BO KRVODAJALSKA 
AKCIJA
Obveščamo vas in vas lepo vabimo na naslednjo krvodajalsko 
akcijo, ki bo 20. februarja 2020. Se posebej lepo vabimo mla
de, da se udeležijo krvodajalske akcije.

RK Zavrč

Velika hvala vsem, ki darujejo kri in rešujejo življenja.

Završki upokojenci v letu 2019
V Društvu upokojencev Zavrč smo bili v tem letu zelo dejav- meddržavno srečanje v pikadu za ženske, kjer so sodelovale 
ni. Športne dejavnosti so potekale po programu, vsaka panoga ekipe iz Slovenije in Hrvaške, kar je odraz rednega sodelova- 
enkrat tedensko vse leto. nja z upokojenci DU Cestica in DU Gornji Kneginec. To leto

smo se povezali tudi z DU Varaždinske Toplice. Na že tradici- 
Ob prazniku Občine Zavrč smo organizirali meddruštve- onalnem kolesarjenju po občini Zavrč se je zbralo lepo število 
ni šahovski turnir za pokal PZDU Ptuj — Spodnje Podravje, naših kolesarjev in tudi kolesarjev iz sosednjih društev upoko-
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jencev. »Pohod bosih« po poteh svoje mladosti smo organizi
rali v sodelovanju z Lovsko družino Zavrč, po pohodu pa smo 
se družili pri lovskem domu v Hrastovcu. Organizirali smo še 
streljanje z zračno puško in kegljanje, vabljeni so bili vsi obča
ni, da se izkažejo v natančnem metu. Tako je bilo res pestro 
dogajanje ob občinskem prazniku.
Za člane društva smo organizirali izlet v Bjelovar. Lokalna 
vodička nam je pokazala številne znamenitosti, ogledali smo si 
tudi Veliko Trojstvo ter se družili na turistični kmetiji.
V projektu »Starejši za boljšo kakovost življenja doma« je 11 
prostovoljcev na domovih obiskovalo starejše nad 69 let, pogo
steje bolne in mobilno ovirane v naši občini, tudi nečlane dru

štva. Hkrati smo nudili ustrezno pomoč, kjer je bilo potrebno. 
Od 147 predvidenih obiskov smo jih do novembra opravili 87 
%, druge bomo opravili še v decembru. Svoje člane, ki dopol
nijo 80 in 90 let, obiščemo ob jubileju. Upamo, da bomo v 
letu 2021 imeli 100-letnika.
V predprazničnem času pa obiščemo stare in bolne občane na 
domu in v domovih za upokojence v sodelovanju z OO RK 
Zavrč in Karitas Zavrč ter jih skromno obdarimo. Veseli so 
predvsem obiska in pozornosti ter pogovora z nami. Se naprej 
si želimo dobrega sodelovanja z vsemi društvi v občini kot tudi 
širše.

Vida Milunič, tajnica

Gospodinjam v Zavrču ni nikoli dolgčas

Leto seje prevesilo v zadnji mesec, mesec 
december. Običajno se vprašamo, kaj 
smo v tem letu sploh počeli, koliko smo 
izpolnili zastavljenih ciljev, s kakšnimi 
težavami smo se ubadali, kako in kaj 
smo delali ter še in še bi lahko naštevali.

V Društvu gospodinj Zavrč smo članice 
z opravljenim delom lahko več kot zado
voljne. Vedno se nekaj dogaja, vedno nas 
kdo prosi za pomoč in vedno smo pri
pravljene pomagati.
Na začetku leta smo pripravile občni 
zbor, kjer smo pregledale vse postorje
no v lanskem letu, vse pokomentira
le in ugotavljale, da nas spet čaka leto 
pomembnih dogodkov z obilico dela in 
prijetnega druženja. Foto: Črtica in druge zgodbe

SODELOVANJE GOSPODINJ Z 
OŠ CIRKULANE - ZAVRČ
V našem društvu se zavedamo pomena 
medgeneracijskega sodelovanja, saj želi
mo neprecenljivo znanje svojih članic 
prenesti seveda tudi na mlajše rodove, 
torej naše otroke. Tako smo v tem letu 
sodelovale z našimi šolarji v kar nekaj 
projektih. Skupaj smo izdelovali različne 
rože iz krep papirja, sodelovali smo pri 
izvedbi pustne povorke, vključile smo se 
tudi v izvedbo Rimskega tabora, ki je bil 
organiziran v sklopu občinskega prazni
ka. V decembru se pripravljamo še na 
peko drobnega peciva v vrtcu. Vedno se 
zelo veselimo sodelovanja z našimi naj
mlajšimi in upamo, da bodo kmalu vsaj 
nekateri postali novi člani našega dru
štva.

Z LJUDSKO UNIVERZO PTUJ 
SMO SI NABRALE NOVEGA 
ZNANJA
Ljudska univerza Ptuj nam je omogo
čila, da smo v zimsko-pomladnem času 
pridno telovadile in s tem ohranjale 
dobro kondicijo ter tako poskrbele tudi 
za druženje. Povabljene smo bile na več 
zelo poučnih predavanj, med drugim o 
zgodnjem odkrivanju raka na dojki ter 
samopregledovanju dojk, na predavanje 
o zdravilnih zeliščih, ogledale smo si 
tudi posest Vesne Forštnerič Lesjak, ki 
prideluje in predeluje zdravilne rastline. 
Tako smo kar nekaj zdravilnih rastlin 
spoznale prav v naravi.

VELIKONOČNA RAZSTAVA
V velikonočnem času smo pripravile

razstavo. Prostor nam je odstopil župnik 
Jože Pasičnjek, za kar smo mu vedno 
zelo hvaležne, saj se nam zdi, da si v 
veroučilnici razstavo ogleda največ ljudi. 
Zelo smo bile vesele, ko si si obiskovalci 
ogledali izdelke in z navdušenjem pove
dali, da bodo tudi za doma naredili kaj 
lepega in si s tem polepšali praznike.

STROKOVNA EKSKURZIJA
Za strokovno ekskurzijo smo članice 
izbrale hrvaško Zagorje. Obiskale smo 
Kumrovec, rojstno hišo našega nekda
njega predsednika Jugoslavije Josipa 
Broza Tita in celotno vas, ki je ohra
njena takšna, kot je bila takrat, ko je še 
živel. Tako smo videli, kako so nekoč 
predli in izdelovali platno, kako so delali 
kovači, kako so bili videti svatje nekoč,
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kako so imeli pogrnjene mize in kaj je 
bilo na njih. Res je bilo zelo zanimivo 
videti, kakšno je bilo življenje še ne tako 
dolgo nazaj. Ogledali smo si tudi evrop
sko konjenico in uživali v predstavi 
dresiranih konjev. Ogledali smo si zelo 
velik spomenik Matije Gubca v Gornji 
Stubici.

NOVA MAŠA NAŠEGA 
PRIMOŽA
Kar obsežen projekt letošnjega leta je 
bila peka peciva za pogostitev ob novi 
maši. Dogovorile smo se in nekaj peci
va pekle v prostorih svoje kuhinje v 
večnamenski dvorani, saj je tam kon- 
vektomat, ki omogoča peko večjega 
števila pekačev naenkrat. Nekaj smo 
pekle doma in potem smo vse pecivo 
pripeljale v šolsko jedilnico in v vero- 
učilnico. Tam smo pripravile pecivo za 
pogostitev v Mariboru, kjer je potekala 
slovesnost novomašniškega posvečenja 
našega Primoža Lorbka. To je bilo v 
soboto, naslednji dan, v nedeljo, pa je 
imel naš novomašnik slovesno mašo v 
domači župniji, pred šolo v Zavrču, in 
takrat smo postregle vse prisotne. Bilo 
je res ogromno ljudi, ampak bile smo 
pripravljene na vse in tako je bilo vsega 
več kot dovolj. Iskreno bi se rade zahva
lile občankam, ki niso naše članice in 
so nam priskočile na pomoč. Spekle so 
dosti različnega peciva, da je bilo nemo
goče, da bi ga zmanjkalo. Iskrena hvala 
vsem, bile smo prijetno presenečene.

ZLATA MAŠA GOSPODA 
ŽUPNIKA JOŽETA 
ŠKRINJARJA
Takoj naslednjo nedeljo nas je čaka
la pogostitev vseh prisotnih ob svečani 
zlati maši. Gospod, ki je bil pred pet
desetimi leti v Zavrču posvečen v novo- 
mašnika, se je odločil in želel v svojem 
rojstnem kraju darovati zahvalno mašo. 
Jože Škrinjar, sedaj župnik v Velenju, 
nas je s tem počastil in bile smo zelo 
vesele, da smo lahko sodelovale tudi na 
tem posebnem dogodku.

OBČINSKI PRAZNIK
Kot vsako leto smo tudi letos sodelova
le z drugimi društvi ob raznih priredi
tvah ob občinskem prazniku. Letos smo

dobile prav posebno nalogo, da spe
čemo kakšno pecivo, ki bo spominjalo 
na kakršen koli šport, ki se igra v naši 
občini. Potrudile smo se po najboljših 
močeh in upamo, da nismo razočarale.

KOŽUHANJE (LIČKANJE) V 
HALOZAH
Gospodinje smo se odločile in pripra
vile že pozabljeno opravilo na kmetiji 
— kožuhanje. Zbrale smo se na doma
čiji naše članice Helene Zebec v Pesti- 
kah in obudile nekdanje lepo opravilo, 
na katerega imamo prekrasne spomine. 
Nekdaj so se ob večerih zbirali sosedje 
in si tako drug drugemu pomagali pri 
spravilu koruze. Po končanem delu je 
gospodinja prinesla dobre pogače, zli- 
vanke, štrudle ... Vaški muzikant je vzel

v roke harmoniko in že je bila tu veselica 
do zgodnji jutranjih ur. Vsi starejši, ki se 
tega še kako dobro spominjajo, pravijo, 
da so bili to lepi časi in jih dandanes kar 
pogrešajo.

VSAKOLETNI PROJEKT 
»JABOLKO« IN PEKA 
JABOLČNEGA ZAVITKA
Članice Društva gospodinj Zavrč vsako 
leto pripravimo tudi projekt jabolko. Na 
ta dogodek povabimo članice podobnih 
društev sosednjih občin in tudi širše. 
Zelo smo vesele in počaščene, da se naše
mu vabilu zelo rade odzovejo številne 
članice, letos kar iz 12 društev. Tekmo
vale so v pripravi jabolčnega zavitka, po 
domače štrudlja. Vse priprave in delo so

potekali pod budnimi očmi komisije, ki 
je na koncu zavitke tudi ocenila. Ugoto
vila je, da se kakovost vsako leto izbolj
šuje, in vsi zavitki so bili resnično dobri. 
Tekmovanje je pač tekmovanje in samo 
zato je bilo treba izbrati naj zavitek. 
Vsekakor pa je glavno, da sodelujemo 
in se družimo. Ob tem dogodku vsako 
leto pripravimo tudi razstavo izdelkov 
in peciva iz jabolk, kar si obiskovalke in 
tekmovalke z veseljem ogledajo. 
Podobne projekte pripravljajo tudi v 
društvih sosednjih občin in teh se potem 
udeležujemo tudi članice našega dru
štva. Tako gremo na tekmovanje izdelave 
rezancev v Dražence, na kartanje v Gere- 
čjo vas, v Žamence kuhat gobji golaž in 
še kam. Obiskujemo tudi občne zbore 
sorodnih društev v sosednjih občinah, 
s tem se družimo, spoznavamo in tako 
bogatimo.
V decembru bomo izdelovale božično- 
-novoletne voščilnice, te pa z najlepšimi 
željami pošljemo sosednjim, sorodnim 
društvom in društvom naše občine. Na 
Miklavževem koncertu smo tudi vse 
nastopajoče pogostile z raznim pecivom, 
primernim za ta praznični čas.
Ob koncu vam završke gospodinje poši
ljamo šopek najlepših želja, v katerem 
se skrivajo bele snežinke, ki so prina
šalke miru in prijateljstva, sončni žarki, 
ki prinašajo toplino, srčnost in pogum, 
ter rdeče jabolko, ki prinaša ljubezen in 
radost življenja.
Vesel božič ter srečno in zdravo leto
2020.

Članice Društva gospodinj Zavrč
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Valvasorjeva konjenica v Zavrču
24. junija smo imeli v občini Zavrč prav poseben obisk. Obi
skala nas je namreč slavna Valvasorjeva konjenica, ki je štela 
kakih 40 konjenikov.

Letos je bilo to njeno 27. popotovanje, med 21. in 25. juni
jem pa je bila stacionirana v gradu Muretinci, obiskala pa je 
Cirkulane, Paradiž, Pohorje, Bukovce, Novo vas, Markovce,

v -- —

Valvasorjeva konjenica je prijezdila tudi v Zavrč, kjer je konjenike 
sprejel završki župan Slavko Pravdič.

Šturmovce, Dolane, Hrastovec, Zavrč, Turški Vrh, Pes tike, 
Gorenjski Vrh, Brezovec, Belski Vrh in Veliki Vrh. Pri zavr- 
škem gradu sta jih na konjih pričakala župan Slavko Pravdič in 
predsednik KK Bori Jernej Kelc in z njimi jezdila do občinske 
stavbe v Goričaku, kjer jih je župan uradno sprejel in pogostil. 
Od stotnika Valvasorjeve konjenice Cveta Možine je v zahvalo 
prejel spominsko listino in pohvalo, saj je bil v vseh teh letih 
njihovih popotovanj edini župan, ki jih je spremljal na konju. 
Valvasorjeva konjenica je s svojo ustanovitvijo leta 1993, ob 
300-letnici smrti polihistorja, natančneje historiografa, geo
grafa, etnografa, topografa, kartografa, naravoslovca in teh
nika, zbiratelja, risarja in založnika, ob tem pa še vojaka in 
poveljnika, barona Janeza Vajkarda Valvasorja, postavila teme
lje vsem prihodnjim konjenicam v Sloveniji. Tudi s svojimi 
tradicionalnimi popotovanji Valvasorjeva konjenica nadaljuje 
uresničevanje misli slavnega polihistorja o kulturnem poslan
stvu vsakega domoljuba. Tako je do sedaj že prepotovala dobr
šen del naše domovine ter obiskala gradove in kraje, ki imajo 
bogato zgodovino ali kjer je deloval in o njih obširno pisal naš 
vzornik Janez Vajkard Valvasor.

Besedilo in foto: Občinska uprava

Delavno v Konjeniškem klubu Bori
V Konjeniškem klubu Bori poskušamo pri zastavljanju ciljev 
in pripravi načrta dejavnosti biti čim bolj realni in v okviru 
svojih zmožnosti. Zato smo toliko bolj zadovoljni, če ne samo 
dosežemo, ampak tudi presežemo cilje, ki smo sijih predhodno 
zastavili. In v letu 2019 smo vsekakor presegli cilje.

Začelo se je takoj po občnem zboru, ki smo ga imeli kar takoj 
na začetku leta, meseca januarja. Cel januar, februar in marec 
smo se udeleževali občnih zborov društev po Sloveniji in 
Hrvaški, s katerimi sodelujemo. Meseca februarja smo se začeli

pripravljati na pustno povorko v Zavrču. Letos smo se odločili 
za masko meksikanci. Res je bilo lepo videti naše člane, od naj
mlajših do najstarejših, oblečene v ponče in sombrere. 
Dogodkov in prireditev je bilo v letošnjem letu toliko, da se 
jih niti ne da vseh našteti, vendar pa je treba izpostaviti naj
pomembnejše. V veliko veselje in čast nam je bilo, da smo s 
kočijo vozili završkega novomašnika Primoža Lorbka.
Prav tako smo ponosni, da smo sodelovali v uprizoritvi Miklo- 
ve Zale v organizaciji KUD Simona Gregorčiča Velika Nedelja, 
ki so jo po 22 letih ponovno uprizorili na prostem in s sodelo-
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Konjeniški utrinki celega leta ... Foto: arhiv društva

vanjem konjenikov. Najbolj zanimivo je bilo to, daje bilo tako 
pri igralcih kot pri konjenikih dosti istih igralcev in konjeni
kov kot pri prvi uprizoritvi ali pa so na ponovitvi sodelovali že 
tudi njihovi otroci. Kdo ve, kako bo pri naslednji uprizoritvi. 
Člani Konjeniškega kluba Bori smo sicer iz več različnih občin, 
prevladujejo pa seveda člani iz občine Zavrč. Zato se tudi veči
na naših najpomembnejših prireditev dogaja v občini Zavrč. 
Radi sodelujemo tudi na prireditvah drugih društev, če nas le 
lahko vključijo. Ponosni smo, da nas je letos župan vključil v 
dve pomembni prireditvi, in sicer smo mu pomagali pri spre
jemu Valvasorjeve konjenice, ki je letos potovala skozi občino 
Zavrč, ter pri Rimskih igrah, kjer smo se lahko predstavili z 
zelo redko videno rimsko kvadrigo (štirivprego).

NA BARBARNEM, V DRUŽBI BOŽIČKA
Tudi december je vedno poln dejavnosti. Naša članica Ana iz 
Cirkulan nas je poprosila za pomoč na Barbarnem, kjer pope
ljemo grofico in grofa Sauer s kočijo v spremstvu konjenikov 
k pozni maši. Naši prijatelji iz Hrvaške nas vsako leto prosijo 
za pomoč pri obdarovanju otrok, zato s kočijo vozimo Božička 
iz ene vasi v drugo, da lahko otrokom razdeli darila. Lahko bi 
torej rekli, da delujemo medobčinsko in mednarodno.
Glede na to, da v zadnjem času v društvenem življenju vlada 
neko mrtvilo (upajmo, da samo prehodno), menimo, daje edi
no prav, da društva pomagamo drug drugemu pri izvedbi pri

reditev, da se vsaj tiste tradicionalne obdržijo. Zato se na tem 
mestu zahvaljujemo za pomoč in sodelovanje vsem društvom 
in posameznikom, ki so nam na kakršen koli način pomagali, 
in se seveda priporočamo tudi za naprej. V letu 2020 bo naše 
društvo praznovalo 20-letnico delovanja in naša želja je, da 
delujemo vsaj še naslednjih 20 let.

POVABILO NA BLAGOSLOV KONJEV
Za konec pa vas lepo vabimo na blagoslov konjev, ki bo v četrtek, 
26. decembra 2019, po pozni masi pri cerkvi svetega Miklavža v 
Zavrču. Pa na svidenje.

Člani KK Bori
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Na martinovanju v Zavrču
Jeseni so se naši poganski predniki s praznovanji in darovanji 
zahvaljevali bogovom za dobro letino. Danes v tem časti pra
znujemo martinovo, praznik vinogradnikov in vinarjev, ko se 
zaključijo dela na polju in v vinogradu, mošt pa se spremeni v 
mlado vino.

V Zavrču tradicijo svojih prednikov peljemo naprej, zato vsako 
leto organiziramo martinovanje ob pomoči domačih društev. 
Vsako društvo s svojim prispevkom pripomore, da prireditev 
maksimalno uspe. Tako je bilo tudi letos. Martinovali smo kar 
v ponedeljek, na sam dan svetega Martina, v kulturni dvorani 
v Goričaku. Občina je poskrbela za prostor, KUD Maksa Fur
jana za odličen kulturni program, gospodinje za izvrstno mar
tinovo večerjo, gasilci pa za slastne pečene kostanje. Kulturni 
program je bil letos v nekoliko drugačni obliki, kot smo ga 
vajeni, saj ni bilo šaljivega krsta mošta. Vendar pa mislim, da 
ga nihče ni pogrešal, saj so nastopili člani KUD Maksa Furjana 
in otroci folkloristi iz Osnovne šole Cirkulane - Zavrč, sam 
program pa se je vrtel okoli mladega vina in truda, dela, gara
nja vinogradnika celo leto, ki gaje enkratno predstavil domači 
vinogradnik Slavko Kotolenko.

Tudi letošnja prireditev, posvečena sv. Martinu in vinarjem, je v 
Zavrču odlično uspela. Foto: arhiv občine

Na martinovanja v Zavrču nas vežejo sami lepi spomini, saj je 
to ena redkih priložnosti, ko nas povezujejo druženje, zabava, 
smeh, dobri prijatelji, v zrak dvignjene kupice in nasmehi lju
di. Martinovo je praznik vseh ljubiteljev vin, zato mu nazdra
vimo z velikim vzklikom!

Občinska uprava Občine Zavrč

Deseti pohod v spomin 
Maksu Furjanu

Zadnja nedelja v mesecu oktobru je bila v Zavrču pohodniško 
obarvana. Turistično društvo občine Zavrč, sekcija pohodni
štvo, je letos organiziralo že deseti pohod v spomin na rojaka 
Maksa Furjana.

Letos je deseta obletnica pritegnila kar nekaj pohodnikov, bilo 
nas je več kot 100. Prišli so pohodniki iz Zavrča in drugih 
okoliških krajev. Pohod smo tudi letos začeli pri občini, kjer
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smo imeli pozdravni govor župana Slavka Pravdiča in podžu
pana Dušana Rojka. Okrog 14. ure smo se podali na pot, prvo 
pogostitev smo imeli že po manjšem vzponu, pri naših doma
činih Milanu in Milici Kotolenko. Nadaljevali smo pri drugih 
Kotolenkovih, kjer smo si ogledali lepo vinsko klet in imeli 
pogostitev. Oboji so nas prijazno sprejeli, za kar se jim lepo 
zahvaljujemo. Naslednji postanek je bil pri domačiji Maksa 
Furjana.

Se enkrat hvala vsem, ki ste se udeležili pohoda, in hvala 
gospodu županu in gospodu podžupanu za govor.
Želim vam prijetne božične praznike ter srečno novo leto
2020.

TD — sekcija pohodništvo,
Danica Vajda

Jesenski pohodniški utrinki. Foto: arhiv TD

Nogometna zgodba se nadaljuje
Čas zelo hitro teče in ponovno je prišla zima — obdobje, ko 
Športni park Zavrč bolj ali manj sameva. To pa ne pomeni, da 
počivajo tudi člani Športnega društva nogometna šola Zavrč.
Letos smo začeli aktivno sodelovati 5 sosednjimi klubi in naši 
najmlajši nogometaši tudi pozimi pridno trenirajo in tekmu
jejo na okoliških dvoranskih turnirjih.

Selekcija U-15, ki nastopa kot združena ekipa Zavrč - Cirku
lane, bo prezimila na 7. mestu, uspešnejši pa so njihovi mlajši

Ekipa U-13, ŠD Nogometna šola Zavrč

Ekipa U-15

kolegi selekcije U-13, ki bodo pomlad pričakali na 2. mestu. 
Po nekoliko slabšem začetku in lovljenju pravega ritma med 
superligaško druščino člansko moštvo trenutno zaseda 8. 
mesto. V prvem krogu tekmovanja so gostje z Markovcev po 
zelo izenačenem dvoboju slavili z 0 : 1. Podobno se je pripetilo 
v drugem krogu, ko so Zavrčani gostovali v Gerečji vasi in 
kljub dobri igri izgubili s 3 : 1. V uvodu v sezono fantje nika
kor niso našli pravega recepta za nizanje zmag, tretji zaporedni 
poraz jih je doletel pred domačim občinstvom, ko so igrali z 
Apačami. Nekoliko upanja zvestim navijačem je prinesel remi
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z Bukovci, ko so Zavrčani na gostujočem terenu po rezultatu
1 : 1 iztržili prvo točko. V petem krogu so domači gledalci 
dočakali prvo zmago v letošnji sezoni. Haložani so goste s Pra
gerskega odpravili s 3 : 2. Enako veselo je bilo teden kasneje, 
ko so v Hajdini slavili z 1 : 3.

NA ZADNJI TEKMI DOMA Z NK GEREČJA VAS
2 : 2
V sedmem krogu so v Zavrč prišli nogometaši poljčanskega 
Boča. Po napetem obračunu so se oboji sprijaznili z delitvijo 
točk, tekma pa se je končala z rezultatom 2 : 2. V osmem kro
gu smo dočakali prvi derbi, ki je združil prave navijače. Spre
mljali smo dobro igro, bučno navijanje in napetost do zadnje
ga sodnikovega žvižga. Zavrčani so v Stojncih slavili s 3 : 2. 
Prvi derbi se je odvijal po željah rumeno-zelenih, drugi, ki je 
bil na sporedu teden kasneje, pa se je odvil po pričakovanjih 
oranžnih. Nogometaši Cirkulan so v završkem športnem par
ku slavili s 3 : 0. Tri kola pred koncem jesenskega dela sezone 
so Haložani gostovali v Markovcih in, zelo podobno kot prvič, 
tudi tokrat izgubili z 1 : 0. Tudi tokratna tekma je bila izredno 
izenačena, odločil je strel z bele točke.
Na zadnji domači tekmi so Zavrčani želeli navijače razveseliti 
z zmago, kar so jim pokvarili gostje iz Gerečje vasi in ekipi sta 
se ob rezultatu 2 : 2 morali sprijazniti z delitvijo točk. Zadnjo 
jesensko tekmo so Haložani odigrali v Apačah. Po zaostanku 
z 0 : 1 sta domačim uspela preobrat in zmaga z 2 : 1. Končni 
izplen jesenskega dela sezone je tako šest porazov, trije remiji 
in tri zmage. Se zmeraj se trudimo, da glavnino ekipe sestavlja 
podmladek završke nogometne šole, na kar smo zelo ponosni, 
saj tako dokazujemo, da delamo dobro.

ŠPORTNO DRUŠTVO NOGOMETNA ŠOLA 
ZAVRČ: ŽELIMO POSTATI STABILEN 
SUPERLIGAŠ
Naši načrtni za nogometno prihodnost se niso veliko spre
menili. Se zmeraj težimo k napredku, želimo postati stabilen 
superligaš in še naprej nuditi možnost za sprostitev, druženje 
in rekreacijo mladih iz Zavrča in okolice. Seveda nam uresniči
tev želja ne bi uspevala brez pomoči lokalne skupnosti, Občine 
Zavrč in zvestih pokroviteljev, ki vedno znova dokazujejo, da 
jim je mar za završki nogomet.

ŽE ČETRTIČ TEKMOVANJE V PEKI 
CIGANSKIH PEČENK
Tudi letos smo organizirali zdaj že tradicionalno tekmovanje v 
peki ciganskih pečenk, tokrat že četrtič zapored. Letos je bilo 
nekaj manj ekip, a enkratno vzdušje, zabava in druženje, ki se 
je zavleklo pozno v noč. Najboljši po mnenju strokovne žirije 
so bili Haloški deca, drugo mesto je zasedla ekipa Sefla, tretji 
so bili Fergilovi bratranci.

V času prihajajočih praznikov vam želimo veliko zdravja, sre
če in športnih užitkov.

NG

H
Članska ekipa, ŠD Nogometna šola Zavrč

HALO!

Najboljša v peki ciganskih pečenk je bila po oceni strokovne komisije 
ekipa Haloški deca.

Najboljše tri ekipe v družbi župana Slavka Pravdiča. 
Foto: arhiv društva
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Drage občanke in občani občine Zavrč, spoštovani sosedje, prijatelji in znanci. 
Kako hitro čas mineva in spet leto je naokrog. Znova smo stopili v mesec 
december in leto 2019 se počasi izteka.
Praznični čas je čas, ko se za trenutek ustavimo in se zahvalimo za vsa lepa 
doživetja. Advent je čas priprave na slovesno praznovanje Jezusovega rojstva. 
Beseda advent pomeni pričakovanje, zato lahko rečemo, da je vse naše življe
nje na nek način advent. Božič je praznik Jezusovega rojstva. Jezus se rodi, 
biva med nami, živi v naših srcih.

V imenu Občinskega odbora Slovenske demokratske stranke Zavrč vam želimo, da 
praznike preživite v miru in medsebojni ljubezni. Da v sebi najdete luč miru, ki 
izžareva ljubezen.
Vesel božič, v novem letu 2020pa veliko lepih skupnih trenutkov in obilo zdravja.

SDS
<i

Spoštovani občanke in občani!
Leto je znova naokrog in pred nami so praznični dnevi, ki 
jih bomo preživeli skupaj s svojimi najdražjimi. OO NSi 
Zavrč vozi po poti, ki si jo zadamo vsako leto. Mineva leto 
dni, odkar smo dobili novega župana in nove svetnike, za 
kar smo vam iz srca hvaležni. Verjemite mi, da nismo poza
bili na vas in da delamo vse, da bi vam bilo bivanje v naši 
majhni občini kar se da lepo.
Življenje je potovanje,
za katero nihče ne dobi zemljevida.
Vsakdo potuje po svoje in si sproti riše svoj zemljevid.
Vsaka risba je nov smerokaz za vse, 
ki hodimo po poteh življenja.
Naj bo novo leto 2020pot dobre volje, ljubezni in zdravja. 
Vsem občankam in občanom želim vesel in miren božič ter sreč
no 2020!

Predsednik OO NSi Zavrč
T v r T v« vJ ozer Ivančič

Čas hitro teče in tako so pred nami božično-novoletni prazniki. Prihaja čas, 
ko se bomo poslovili od starega in zakorakali v novo leto. Vstopili bomo z 
izkušnjami iz preteklosti in novimi pričakovanji, ki naj bodo v duhu notranje
ga miru, spoštovanja in razumevanja.
Prihajajoči prazniki so priložnost, da se vsaj za kratek čas umaknemo v zaseb
nost in pozabimo na določene skrbi in težave, s katerimi se pogosto srečuje
mo. Praznični trenutki, veselje in sproščenost so namenjeni nam in tistim, ki 
so nam blizu in jih imamo radi.
Naj praznični december prinese vsem vam čim več lepih in čarobnih trenut
kov, ki naj narišejo smeh in radost na naših obrazih in ustvarijo toplino v srcih 
slehernega od nas.
Spoštovane občanke in občani, želimo vam, da ste uspešni na vseh področjih, 
še posebej pa vam želimo veliko zdravja in osebne sreče.
Sreča je na svetu zato, da jo delimo z drugimi. Srečno 2020!

OO SLS Zavrč 
predsednik,

Janko Lorbek

SLS.
Slovenska ljudska stranka 

OO SLS Zavrč
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Gasilci ob meji dobro sodelujejo
Vodstvo Vatrogasne zajednice Cestica iz Republike Hrvaške je 
25. oktobra organiziralo zdaj že tradicionalno gasilsko pri
jateljsko druženje ob meji z vodstvi in predstavniki Območ
ne gasilske zveze Ptuj, Gasilske zveze Kočevje, Gasilske zveze 
Ormož in Prostovoljnega gasilskega društva Zavrč.

V občini Zavrč so prijatelji gasilci iz Slovenije in Hrvaške začeli leto
šnje srečanje ob meji. V prostorih občine jih je sprejel župan Slavko 
Pravdič. Foto: TMN

Srečanje ob meji so gasilci začeli v občini Zavrč, kjer jih je pri
jazno sprejel župan Slavko Pravdič. V prostorih završke občine 
jim je na kratko predstavil lokalno skupnost, pohvalil dobro 
sodelovanje z domačimi in okoliškimi gasilci, ob tem pa pou
daril, da so tovrstna srečanja še kako pomembna za ohranjanje 
dobrih prijateljskih vezi ob meji, še posebej ko je v ospred
ju gasilstvo. V Zavrču se je delegaciji pridružil tudi načelnik 
Občine Cestica Mirko Korotaj.
V okviru srečanja ob meji sta se slovensko-hrvaški gasilski 
delegaciji z vodstvom občin Zavrč in Cestica odpravili v Vin
ski hram Kotolenkomn ob slovensko-hrvaški meji, kjer so jim

predstavili odlična vina, od tam pa na zaključek druženja na 
turizem v Lovrečan Breg.

15. GASILSKA VAJA PGD ZAVRČ IN DVD 
LOVREČAN DUBRAVA
2. novembra so se gasilci ob meji iz gasilskih društev Zavrč in 
DVD Lovrečan Dubrava iz občine Cestica ponovno srečali, 
tokrat na gasilski taktični vaji. Letošnja je bila že 15. zapovr
stjo. Vajo sta si ogledala tudi završki župan Slavko Pravdič in 
načelnik Občine Cestica Mirko Korotaj, poleg njiju pa tudi 
predstavniki iz poveljstva Območne gasilske zveze Ptuj. Vajo 
ob mesecu varstva pred požari sta pripravila poveljnik Milenko 
Biškup iz DVD Lovrečan Dubrava in Damjan Brle iz PGD 
Zavrč, v vaji gašenja požara in reševanja premoženja pa so 
sodelovali prostovoljni gasilci obeh društev.
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Spoštovani občanke in občani

Leto se nezadržno bliža koncu in čas je, da se ozremo 
nazaj in postavimo cilje za naprej.
Začetek leta je bil precej težak in zdelo se mi je, da bo 
uresničitev zastavljenih ciljev misija nemogoče. Treba je 
bilo ohraniti trezno glavo in se lotiti vsakega problema 
posebej. Sedaj, ob koncu leta, ocenjujem, da smo skupaj 
z obema podžupanoma, s svetnico in svetniki, občinsko 
upravo, vsemi društvi in z vsemi delovnimi telesi občine 
dobro opravili delo in v celoti uresničili zastavljene cilje. 
Načrtov in dela nam ne bo zmanjkalo. Potrebujemo 
pa veliko dobre volje, znanja, povezovanja in poguma, 
da bomo lahko po dobro začrtani poti uresničili dobro 
zastavljene cilje v prihodnje. Vsem, ki kakor koli poma
gate pri uresničevanju ciljev in razvoju naše občine, se 
iskreno zahvaljujem.
V teh dneh, ko se oziramo nazaj in delamo načrte za pri
hodnost, vam želim obilo veselja, dobre volje in druženja z 
vašimi najdražjimi. V tem času se naučite podarjati. Vsak 
od nas lahko podari tisto, česar si vsi najbolj želimo. Tople
ga stiska rok, lepe besede, pozdrava ali objema. V tem času, 
ko vsi hitimo, najbolj potrebujemo drug drugega.
Želim vam blagoslovljene božične praznike in vse dobro v 
letu 2020.

Slavko Pravdič, župan občine Zavrč

. * * *

*

e5aslice\ZIVE JA5LICE V ZAVRČU
»Sveta noč, blažena noč, vse že spi, je polnoč, le devica 

z Jožefom tam v hlevcu varje detece nam. Spavaf, dete sladko. <■

V soboto, 28. decembA 2019, ob 16. 30,
♦pri župnijski cerkvi sv. Miklavža v Zavrču

bomo s sveto družino, pastirji in angeli doživeli 
božično zgodbo v pesmi in besedi.

Vabljeni!

^ * Občina Zavrč
// Župnija Zavrč
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VARGASAL
ČLAN SKUPINE TALUM

Vi praznujete, mi varujemo ...
www.vargas-al.si T 02 7995 411

Nase storitve

H ‘0m...mmm m§ ž -mm.
Srečno, zdravo in varno novo leto 2020!

- fizično in tehnično varovanje
- servis in montaža sistemov 

varovanja
- protipožarno varovanje
- odvoz gotovine in drugih 

vrednostnih pošiljk
- izposoja prenosnih alarmnih 

naprav
- varovanje prireditev
- servis gasi I ni kov in hidrantov
- prodaja in servis izolirnih 

dihalnih aparatov
- usposabljanje zaposlenih za 

varstvo pred požarom
- trgovina


